
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL  PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA  29
D'ABRIL DE 2014 

Núm.: PLE2014/4
Dia i hora: 29/04/2014 19:30:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretari Senyor MARIÀ VILARNAU MASSA

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA

A la Sala Ple de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

A) PART RESOLUTÒRIA

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.
2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-
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3.-  PRESENTACIÓ  DE  LA  MEMÒRIA  ANUAL  DEL  DEFENSOR  DEL  CIUTADÀ.-
Informe.
 
A.1) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR, PRESSUPOST
I HISENDA
4.- SENTÈNCIES.- Coneixement.-
5.-  RESOLUCIONS  DE L’ALCALDIA.  Ratificació:  a)  Nomenament  de  lletrada  dels
serveis jurídics municipals. b) Nomenament de lletrat. c) Nomenament per comparèixer
i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 
6.-  DEVOLUCIÓ  DELS  AVALS  PROVISIONAL  DE  LA  CONTRACTACIÓ  DE  LA
GESTIÓ  DELS  SERVEIS  PÚBLICS  DE  NETEJA  VIÀRIA,  PLATGES,  MERCATS,
RECOLLIDA  DE  RESIDUS  DE  PROCEDÈNCIA  DOMÈSTICA,  NO  DOMÈSTICA,
RECOLLIDES ESPECÍFIQUES I EL SEU TRANSPORT A L'ABOCADORS, I GESTIÓ
DE LA DEIXALLERIA, EN LA MODALITAT DE CONCESSIÓ.- Aprovació.
7.-  REGLAMENT  REGULADOR  DE LES  BASES GENERALS  APLICABLES  A  LA
CONCESSIÓ I JUSTIFICACIÓ DE SUBVENCIONS MUNICIPALS, PER L'ANY 2014.-
Aprovació definitiva.-
8.-  DOCUMENTS  INCLOSOS  A  L'EXPEDIENT  CONSISTENTS  EN  MEMÒRIA
JUSTIFICATIVA, PROJECTE D'ESTABLIMENT I REGLAMENT QUE ESTABLEIX EL
RÈGIM JURÍDIC DEL SERVEI PÚBLIC D'APARCAMENT DE VEHICLES EN ESPAIS
PÚBLIC.- Aprovació inicial.
9.- NOMENCLATOR OFICIAL DEL MUNICIPI DE PALAFRUGELL.- Aprovació.
10.- REGLAMENT D'ORGANITZACIÓ ADMINISTRATIVA.- Aprovació inicial.-
11.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDITS I CRÈDIT
EXTRAORDINARI  A CÀRREC DEL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA DE L'
IMCP. Aprovació inicial.-
12.-  MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA DE SUPLEMENT DE CRÈDITS I  CRÈDIT
EXTRAORDINARI  MITJANÇANT  EL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  I
BAIXES PER ANUL·LACIÓ. Aprovació inicial.- 
13.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDITS A CÀRREC
DEL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  DEL  PATRONAT  DEL  MUSEU.
Aprovació inicial.-.
14.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER CRÈDIT EXTRAORDINARI A CÀRREC
DEL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  PER  INVERSIÓ  FINANCERAMENT
SOSTENIBLE. Aprovació inicial
15.-  MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDIT I  CRÈDIT
EXTRAORDINARI  A  CÀRREC  DE  BAIXES  PER  ANUL·LACIÓ  PRESSUPOST
INVERSIONS. Aprovació inicial
 
A.2) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME
16.-  PROJECTE  DE  REGULARITZACIÓ  DE  FINQUES  AFECTADES  PER
L’ALINEACIÓ DEL CARRER BAIX CAMP, A PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-
17.-  PROJECTE  DE  MILLORA  URBANA  DEL  CARRER  BAIX  CAMP,  A
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-
 
A.3) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LES PERSONES
18.-  DECLARACIÓ  DE  LA  FEDERACIÓ  DE  MUNICIPIS  DE  CATALUNYA  I
L'ASSOCIACIÓ  CATALANA  DE  MUNICIPIS  I  COMARQUES  "35  ANYS
D'AJUNTAMENTS DEMOCRÀTICS AL SERVEI DE LA CIUTADANIA".-Aprovació.-
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B) CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN
19.- INFORMES.-
20.- PRECS I PREGUNTES.-

Desenvolupament de la sessió

Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en la majoria dels membres de dret que en formen part, i
abans de començar a tractar els assumptes inclosos a l'ordre del  dia de la sessió
plenària, es fa un minut de silenci en memòria de la regidora del Grup Municipal de
l'entesa – Junts per Palafrugell, senyora Núria Rivas Mascarós, que va morir el passat
dia 6 d'abril de 2014.

A  continuació  el  senyor  alcalde  cedeix  la  paraula  al  portaveu  de  l'Entesa,  senyor
Guillem Genover, el qual manifesta que vol donar les gràcies per totes les mostres de
condol que han rebut aquests dies, del Consistori, de la casa, del municipi.

Continua el senyor Genover, dient que cap de les persones aquí presents, tant les que
formem part del plenari com les que no, no hauríem volgut iniciar el Ple guardant un
minut  de  silencia  per  la  mort  de  la  nostra  companya  del  Consistori,  portaveu  de
l'Entesa, la Núria Rivas. Tots plegats volem tenir un record per ella. A nivell personal,
la Núria era generosa, sobretot amb els altres, més que amb ella mateixa, tenia una
claríssima consciència  social  que la  va  dur  a  preocupar-se  pels  problemes de  les
persones, Era oberta, d'un riure franc i encomanadís, cordial, propera, noble, honesta
com ningú, exemplarment senzilla, afable i vital.
Com a regidora, que durant onze anys ha format part de la Corporació municipal i ha
treballat incansablement a favor del municipi. Del seu pas per la regidoria d'Educació,
2003 – 2007, tots els grups municipals i la ciutadania, li hem reconegut que va ser la
impulsora de la política educativa que ha convertit Palafrugell en un municipi modèlic
en aquest àmbit, amb la seva capacitat de treball, coratge, paciència i perserverància,
va lluitar per aconseguir el Centre Municipal d'Educació. A la regidoria de Benestar
Social (2007 – 2009, amb la seva sensibilitat, no tenia un no per ningú i posar les
persones per damunt de tot, va deixar la seva empremta marcada pel compromís amb
la Vila.
Com a primera tinent  d'Alcalde i  regidora d'Urbanisme,  2009 – 2011,  va continuar
treballant amb dedicació i esforços, per fer un Palafrugell cada dia millor.
Personalment, jo la vaig conèixer l'any 2003 i llavors jo no podia imaginar que vuit
anys més tard em proposaria anar a la llista de l'entesa, pel projecte de les Eleccions
Municipals del 2011. Els resultats varen fer que l'Entesa passés a l'oposició i la Núria
va ser la portaveu del grup. Al mateix temps la salut li va jugar una mala passada i va
començar una i altra lluita amb la greu malaltia que va compaginar amb la seva actitud,
dedicació  i  compromís,  de  lluitar  pels  seus  ideals  i  per  Palafrugell  fins  el  darrer
moment.
Amb la seva absència, l'Entesa i Palafrugell, perdent un actiu polític molt important,
però també perdem una persona amb un coratge i una força excepcional que ens ha
deixat una lliçó de vida. Gràcies Núria.

A continuació el senyor Alcalde dóna la paraula a la senyora Recio, per presentar una
PLE2014/4 de 29 d' abril de 2014 3



proposta al Plenari.

MOCIÓ INSTITUCIONAL PER DENOMINAR UN EDIFICI O ESPAI MUNICIPAL COM
A NÚRIA RIVAS MASCARÓS

Relació de fets:

El passat dia 6 d’abril es va produir el decés de la Núria Rivas Mascarós, qui va ser
regidora d’aquest ajuntament des de la legislatura 2003-2007 i fins l’actualitat.
 
La Núria Rivas era diplomada en Treball Social i havia exercit professionalment com a
mediadora  familiar.  Va  ser  regidora  d’Educació  entre  els  anys  2003  i  2009,  amb
l’alcalde Lluís Medir, i posteriorment fou primera tinent d’alcalde i regidora delegada
d’urbanisme, amb l’alcalde Sergi Sabrià. Des de les eleccions municipal de l’any 2011
era la regidora portaveu del grup polític d’Entesa-Junts per Palafrugell al consistori.
 
Deixa un llegat polític important, reconegut per tots els grups municipals, especialment
en l’àmbit de l’educació, de la qual va ser impulsora amb gran compromís i dedicació.
 
La seva gran capacitat de treball, la seva dedicació i compromís amb la ciutadania va
fer que lluités fins al darrer moment pels seus ideals i per Palafrugell.
 
Per aquest motiu, el ple considera oportú donar el seu nom a un espai o edifici del
municipi.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Encarregar a la comissió del nomenclàtor que realitzi una proposta per tal de designar
un  edifici  o  espai  municipal  com a  “Núria  Rivas  Mascarós”,  tenint  en  compte  les
actuacions  i  polítiques  municipals  que  va  impulsar  durant  el  període  que  va  ser
regidora d’aquesta corporació.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
La senyora Recio llegeix la moció.

El senyor Alcalde manifesta que aquesta proposta la fa seva tot el plenari, per la qual
cosa no cal ni posar-la a votació, tots hi estem d'acord i per tant, traslladarem la petició
a la Comissió  del Nomenclàtor.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

Tot seguit es passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
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A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS

D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:

- PLE2014/3 Ordinària 25/03/2014

Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA

Es  dóna  compte  a  l'efecte  d'assabentat  de  les  Resolucions  dictades  per  l'Alcalde
durant els següents períodes:

Període compres entre 21 de març de 2014 al 22 d’abril de 2014, número en
ordre correlatiu creixent de la 733/2014 a la 1013/2014.

3.- INFORME DE LA MEMÒRIA ANUAL DEL DEFENSOR DEL CIUTADÀ.-

Intervé el senyor Bertrand Hallé, Defensor del Ciutadà de Palafrugell, manifestant:

Senyor alcalde, senyores regidores, senyors regidors, senyors secretari i interventor,
amics síndics i defensors,  senyores i senyors.
L’article 20, punt 8, del Reglament de participació ciutadana que es refereix al defensor
del  ciutadà  de  Palafrugell,  diu:  “El  defensor  del  ciutadà  informarà  de  les  seves
actuacions als òrgans col·legiats de l’Ajuntament que ho sol·licitin i anualment al Ple
de la Corporació, presentant l’informe corresponent.”
Per tant, vinc avui a presentar, davant d’aquest Ple, l’informe de les activitats que al
llarg de l’any 2013 ha desenvolupat l’Oficina del Defensor.
Vosaltres sou els representants legítims escollits democràticament per la ciutadania de
Palafrugell,  i per  això  a  través  vostre,  avui  també  dono  compte  de  les  meves
actuacions durant el 2013 als nostres conciutadans.
Aquest es el segon any que com a Defensor del Ciutadà de Palafrugell presento la 
memòria anual que en aquest cas recull totes les actuacions fetes al 2013 per la nostra
Oficina.
És el moment de donar explicacions, d’avaluar resultats i valorar si la Institució que
represento ha estat útil a les persones que han presentat les seves reclamacions
Al  defensor del  ciutadà li  cal  la valoració del  seu treball,  veure si  les expectatives
posades en aquesta Institució s’han complert, i cal que ho facin tant als representants
de la ciutat que han posat la seva confiança en ell com també cal que els ciutadans
puguin expressar amb claredat la seva opinió respecte a les seves actuacions.
La meva feina es basa en el tracte directe amb la ciutadania, que exposa les seves
reclamacions i que demana que se’ls defensi quan es considera agreujat per l’actuació
de l’administració municipal. El defensor del ciutadà, com a institució independent, es
requerit pel ciutadà per estudiar el seu cas a la recerca d’una solució a la seva queixa.
PLE2014/4 de 29 d' abril de 2014 5



Els ciutadans tenen dret a una bona Administració, propera, que els escolti, que els
entengui, que els raoni i fonamenti les decisions, una administració que actuï de forma
transparent i que en algunes resolucions tingui molt en compte el factor humà i no
solament la lletra literal de la llei.
Com a Defensor del Ciutadà he de trobar aquest equilibri entre els drets individuals o
la raó que em reclama el ciutadà i les exigències de les normatives municipals. No
tothom admet que les normatives s’han d’aplicar pel be de la comunitat, i  la nostra
Oficina desenvolupa un rol pedagògic important, atenent , escoltant i raonant amb la
persona que ens planteja una queixa davant l’administració municipal. 
L’eix fonamental de la figura del Defensor del Ciutadà es el sentit comú i la equitat que
en cap cas esta renyida amb la legalitat, per aquest motiu es pel qual estic treballant 
així com tots els síndics i defensors locals, per arribar a aconseguir una administració
mes dinàmica, mes propera, mes oberta i sobretot mes accessible al ciutadà.
Els nostres ciutadans necessiten sentir-se recolzats, escoltats,  ajudats, i  conscients
que les institucions coneixen les seves necessitats i que buscarà solucions a les seves
demandes.
Gran part de la meva tasca consisteix a escoltar el ciutadà, entendre la seva situació i,
molt  sovint,  derivar  el  problema cap  a altres  departaments  municipals  (Centre  de
Mediació  /  Serveis  Socials  /  Recaptació  /  Consum,  etc.),  i  a  vegades  ajudar-lo  a
redactar  instàncies  o  documentació.  És  evident  que  aquesta  funció  d’informació  i
assessorament que desenvolupa l’Oficina del Defensor del Ciutadà queda plenament
justificada.
Com podreu veure en la memòria 2013, que us he fet arribar, tenim sensiblement les
mateixes quantitats d’actuacions que l’any anterior .
La  memòria  que avui  presento  es divideix  en diverses parts:  La primera  explica  el
funcionament  intern de l’Oficina del defensor del Ciutadà i el procés de tràmit de les
actuacions i  queixes rebudes durant  aquest  any 2013.  La segona detalla totes les
actuacions,  tramitacions,  queixes  i  suggeriments  tractats,  sense  fer  constar,
naturalment, les dades personals de les persones afectades.
En  la  tercera  part,  trobareu  totes  les  actuacions,  cursos,  tallers  de  formació,
conferencies  organitzats  pel  Fòrum,  la  nostra  associació  de  Defensors  i  síndics
municipals,  als  quals  com  a  Oficina  del  Defensor  del  Ciutadà  hem  participat  i
col·laborat.

Finalment presento les meves conclusions i recomanacions .
Com  es  pot  apreciar  en  la  memòria,  hem  tingut  pràcticament  el  mateix  nombre 
d’actuacions que l’any anterior. D’entrada podria semblar positiu i donar la sensació 
que  els  nostres  conciutadans  troben  millors  respostes  directes  per  part  de
l’administració local i que aquestes els satisfan.
Crec que tant la institució que represento com el servei que pot donar encara no són 
prou coneguts per gran part de la ciutadania de Palafrugell  i  també m’adono d’una
certa desafecció per part de la ciutadania, en reclamar les justificacions i les respostes
dels casos pels quals senten els seus drets vulnerats.
Aquest any 2013 hem començat a aplicar el Codi de bones pràctiques, amb l’objectiu
de donar un millor  servei  als ciutadans que ens han presentat  les seves queixes i
agilitzar el procés de reclamació a l’administració, en el temps que marca aquest codi.
Tot  i  l’esforç  d’alguns  departaments  municipals  en  respondre  a  les  demandes  de
l’Oficina del Defensor, encara hi ha certa dificultat  a obtenir la informació relativa a
queixes presentades pels ciutadans.
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Aquest anàlisi del temps d’actuació tant de l’Oficina del Defensor com la resposta de
l’administració i la resolució final de la queixa, està reflectit en el quadre inicial de cada
intervenció nostra.
És difícil treure’n conclusions, ja que cada cas és diferent i el seu tractament  demana
a vegades una anàlisi i unes actuacions més profundes de la seva situació.
No voldria acabar aquestes conclusions  sense esmentar uns problemes generals que
afecten cada vegada més la societat civil  i  que com a defensor del ciutadà no puc
obviar.
En  la  presentació  del  recull  d’informes  de  ForumSD,  (l’Associació  de  Defensors  i
Síndics Municipals), que es va fer a Girona a final de l’any passat, els onze síndics de
les comarques gironines van alertar de l’augment de la pobresa entre la ciutadania i de
les creixents  dificultats  de moltes famílies  per poder  pagar  les  factures de serveis
bàsics com ara la llum, l’aigua o el gas.
El defensor de la ciutadania de Girona, com a portaveu de la resta de síndics gironins
va advertir que “el principal problema és no tenir feina, i  aquesta carència de feina
aboca al camí de la pobresa i la misèria”.
Cada cop més ciutadans es dirigeixen a la figura del defensor municipal o síndic per
buscar una solució que els eviti quedar-se sense algun d’aquests serveis de primera
necessitat a l’habitatge. En alguns casos, l’acció és directa amb la companyia d’aigua,
si és municipal, però en altres em de demanar la intervenció del síndic de greuges de
Catalunya  per reconduir el cas.
Els síndics gironins també van advertir que els serveis socials dels ajuntaments estan
cada cop més desbordats i van reconèixer que són la primera administració i la més
propera  al  ciutadà,  però  que  per  contra  tenen  l’obligació  de  fer  més  amb  menys
recursos.
A nivell  català  un terç  de les  peticions  que tracten els  defensors  fan referència  a
l’atenció de les persones i, dins d’aquest apartat, un 40% són necessitats i demandes
socials.
Els informes de Càritas i  de la Conselleria de Benestar Social  són  demolidors, no
solament quant a la pobresa infantil, sinó també per la situació límit, fregant l’exclusió
social d’un percentatge elevat de la població catalana. Les dades sobre l’atenció que
entitats del tercer sector donen a ciutadans en situació d’extrema dificultat econòmica
són d’una extrema gravetat.
Són moltes  les  famílies  que es  troben en una situació  de manca de recursos per
afrontar  les  mínimes  necessitats  que  la  dignitat  de  les  persones  exigeix.  Davant
d’aquesta situació que s’incrementa cada vegada més, les administracions públiques i
sobretot  l’administració  municipal,  que  és a  primera  línia  i  que  viu  i  comprova  les
urgències  i  les  necessitats  de les  persones del  seu municipi,  ha  d’exercir  la  seva
responsabilitat.
Davant  d’aquesta  situació  faria  la  següent  recomanació:  Que  l’Ajuntament  de
Palafrugell garanteixi uns mínims de consum d’aigua a tota persona o unitat familiar
que per  problemes greus de la  seva economia,  no tingui  possibilitats  d’assumir  el
pagament de les corresponents factures de la companyia d’aigües, i  que adopti les
mesures pertinents, tant per mantenir l’ús d’aquest dret essencial com per constatar
objectivament les circumstàncies de la situació de necessitat per mitjà dels Serveis
Socials, per evitar que cap persona o nucli familiar de la nostra ciutat es vegi privat del
dret a l’aigua. 
 
Incidiré en el  tema de la pobresa: Davant de les dificultats econòmiques de moltes
famílies per raons de desocupació o motivat per la incomprensió o injustícia provocats
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per entitats financeres amb desnonaments o dació del seu habitatge, l’increment de les
desigualtats, la pèrdua de nivell  de vida i  d’ingressos de persones i  famílies,  molts
ciutadans  es  troben sense possibilitat  d’accedir  a  un habitatge  corresponent  a  les
seves necessitats i la seva economia.
L’article 25 de la Declaració Universal de Drets Humans, que enguany compleix 65
anys, afirma  que: “Tota persona té dret a un nivell de vida que asseguri la seva salut,
el seu benestar i el de la seva família especialment quant a alimentació, habitatge,
atenció  mèdica  i  als  necessaris  serveis  socials.”  Per  aquests  motius  faig  aquesta
recomanació:  Insto l’Ajuntament a promoure i  crear circumstàncies necessàries per
disposar d’un parc suficient d’habitatge social, i donar resposta a la demanda creixent
d’aquesta necessitat a traves del Serveis Socials. 
 
No voldria acabar les meves conclusions sense esmentar la nova situació provocada
pel  Decreto ley 27/2013 de 27 de diciembre de racionalización y sostenibilitat de la
Administración local.
El 16 de desembre passat el ForumSD va fer la següent declaració:
“Els síndics/defensors tenim la percepció que les propostes que inclou aquesta llei,
suposaran per a la ciutadania una important retallada de prestacions i serveis –drets i
deures fins avui assolits– en àmbits tan sensibles i diversos com l’ensenyament, els
serveis socials o la sanitat.
Moltes  d’aquestes  competències  han  estat  assumides  pels  municipis.  La  nostra
voluntat  passa  per  demanar  als  responsables  polítics  un  finançament  adequat  i
suficient  per  als  ens  locals,  a  fi  de  facilitar  i  garantir  la  prestació  d’uns  serveis
imprescindibles per a la ciutadania en exercici de la seva autonomia.
En aquest context pensem que cap llei hauria de suposar un greu retrocés per al món
local i una vulneració de principis tan cabdals al nostre ordenament jurídic com el de la
pròpia autonomia municipal i el de subsidiarietat.
El Parlament de Catalunya es troba igualment immers en un procés de reforma de la
Llei municipal i de règim local, i els treballs en comissió del que haurà de ser la futura
Llei de governs locals del nostre país estan avançant.
Ambdues  lleis  haurien  d’aconseguir  garantir  un  model  d’administració  local  eficaç,
proper i capaç de donar resposta a les necessitats de la ciutadania.
La ciutat és, avui, l’espai de totes les trobades i, per tant, de totes les possibilitats.
També és el terreny de totes les contradiccions i de tots els perills. En l’espai urbà de
fronteres incertes apareixen totes les discriminacions arrelades a l’atur, la pobresa, el
menyspreu de les diferències culturals, els rumors de discriminació positiva; mentre
que, alhora, s’esbossen i es multipliquen pràctiques cíviques i socials de solidaritat. 
La  vida  a  la  ciutat  també  ens  imposa  actualment  l’obligació  de  precisar  millor
determinats drets, ja que hi vivim, hi treballem, ens hi desplacem. També ens imposa
el reconeixement de nous drets o obligacions: el respecte del medi ambient, la garantia
de la tranquil·litat, les possibilitats d’intercanvi i lleure, etc.
Per fi,  davant la crisi  d’identitat que arrasa la democràcia delegada en l’àmbit dels
estats i la inquietud que provoquen les burocràcies europees, la ciutat apareix com el
recurs a un nou espai polític i social.  
És aquí on s’obren les condicions per a una democràcia de proximitat. Se’ns presenta
l’ocasió  perquè tots  els  ciutadans participin  en  la  ciutadania:  una  ciutadania  de  la
ciutat.  Si  cada  dret  definit  pertany  a  cadascú,  cada  ciutadà  lliure  i  solidari  ha  de
garantir-lo als altres.
És  en  aquest  encaix  i  definició  de  ciutat  on  els  síndics  i  defensors  locals  ens
reconeixem i és l’única forma efectiva en què veiem i creiem que s’han de configurar
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els governs locals. La ciutadania no vol ni pot acceptar una altra cosa.“
 
Per  aquestes raons, em satisfà com a defensor del ciutadà de Palafrugell que el Ple
de l’Ajuntament del 25 de febrer d’enguany s’hagi sumat als més de 850 ajuntaments
catalans  per  presentar  un  recurs  d’inconstitucionalitat  davant  del  Tribunal
Constitucional contra una llei que vol buidar de competències, autonomia, personalitat i
proximitat els nostres ajuntaments.
Encoratjo  tots  els  membres  del  Consistori  perquè,  tot  i  tenir  diverses  i  legitimes
discrepàncies polítiques,  no deixin de treballar  de manera constructiva pel  bé dels
nostres conciutadans i sobretot pels que estan patint greument les conseqüències de
la situació de crisis actual.
Vull agrair al FòrumSD, per la seva representació d’avui, la constant tasca de suport  i 
el fet de poder comptar amb aquesta associació de síndics  o defensors municipals per
aquesta magnífica missió de defensar els drets dels nostres ciutadans.
Vull expressar també el meu agraïment per la col·laboració de tots els departaments
de l’ajuntament fent-ho extensiu a tots els tècnics i empleats que m’han facilitat la feina
i que amb la seva actuació han possibilitat la solució de queixes o problemes dels seus
conciutadans.
Per últim, el meu agraïment a tots els ciutadans de Palafrugell per la confiança que
han  dipositat  en  la  nostra  Oficina  del  Defensor  del  Ciutadà,  reiterant  que  com  a
institució estem al seu servei, per intentar resoldre els problemes que poden tenir amb
l’administració municipal.

Intervé el senyor Guerra manifestant que el primer que voldria transmetre al Defensor
del Ciutadà són les gràcies per la feina que desenvolupa durant aquests anys, i l'única
cosa que em preocupa una mica és una de les frases que ha dit sobre la desafectació
dels ciutadans, que jo entenc que es deu a la situació que es viu al carrer dia a dia, i
és indiscutible, tal com vostè ha dit, que hi ha una seria de serveis mínims que no es
poden negar a ningú, ha demanat la col·laboració d'aquest Ajuntament, com no pot ser
d'altra manera perquè som la primera porta a la que s'ha de trucar, però a mi sí que el
que m'agradaria fer-li arribar és que vostè ha fet un incís molt concret i molt correcte,
al mateix temps, que és que s'avalua de manera objectiva perquè, com es diu, feta la
Llei feta la trampa, i a vegades paguen justos per pecadors, i el que li voldria suggerir
és  que  pugés  demanar  una  reducció  dels  tràmits  burocràtics  per  realment  poder
accedir amb més celeritat, aquelles persones que ho necessiten, als serveis bàsics,
com vostè ha dit. De totes maneres, l'animo a continuar amb la seva tasca perquè crec
que l'està fent molt bé.

- senyor Rodrigo: Hem escoltat el que ens ha dit el senyor Bertrand, i nosaltres creiem
que és molt trist que hi hagi gent necessitada, ara bé, el que s'hauria de veure és la
persona que realment ho necessita, hi ha gent que s'hi pot recalcar i hi ha gent que
realment ho necessita. Cal que tothom tingui l'imprescindible per viure, i creiem que
aquesta és una figura que el poble necessitava i està molt bé que defensi aquestes
coses. 

- senyor Genover: Agrair, com sempre hem dit, la tasca que fa el senyor Hallé i el seu
equip. Nosaltres, sempre, políticament, hem estat una mica reticents a aquesta figura,
ho admetem i  ho diem francament,  no per les persones però, considerem que les
actuacions, el resum que fa de les 27 queixes, 15 de derivades, la majoria són tràmits
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que  ens  sembla  que  pot  resoldre  l'administració.  A  Palafrugell  diem  que  tenim
Defensor  del  Ciutadà,  però  la  resolució  dels  resultats  creiem que  són pobres,  els
importants costa de resoldre'ls o no es resolen. A mi m'ha cridat l'atenció el fet que
també el venen a veure a vostè les persones que tenen multes, i no sé si realment això
li correspon a vostè.
Altres anys demanàvem el cost d'aquest servei, el senyor Interventor ens ha fet arribar
els  números.  Nosaltres  acceptem  la  seva  feina  però  políticament  no  ens  sembla
necessària. 

- senyor Lledó: Primer de tot volem agrair al Defensor del Ciutadà i al seu equip la
feina que fan i aquesta memòria que entenem que és una bona eina i que a més a
més recull les actuacions. I també voldríem agrair la seva sinceritat, perquè de fet,
vostè en tot el contingut de la memòria descriu una mica quina és la seva actuació i
quines  són  les  línies  de  millora.  També  reconeix  que  en  el  Ple  de  l'any  passat
nosaltres vàrem fer una sèrie de recomanacions que s'han recollit en aquesta memòria
i per tant també li volem agrair, i, com no podria ser d'una altra manera, que sàpiga
que li tornarem a posar deures. Esquerra, sí que és veritat que també vàrem estar en
la línia de l'Entesa, que aquesta figura del Defensor, nosaltres crèiem que havíem de
tenir  prou  mecanismes  a  l'Ajuntament  per  poder-los  reconduir,  però  ja  que  tenim
aquesta  figura,  el  que  volem és  que tingui  la  màxima rellevància  possible  perquè
entenem que també pot fer una bona funció per la ciutadania.
Vostè, en la mateixa memòria ja reconeix que hi ha poca activitat de comunicació de
l'oficina, és a dir, que segurament és poc coneguda aquesta institució de cares a la
ciutadania.  Nosaltres  aquí  el  que li  podríem proposar  de recomanació és que faci
reunions o participi amb les entitats i associacions per fer una gira o un tour per poder-
se presentar i poder-ho explicar, jo entenc que les entitats i associacions poden ser un
bon  punt  on  pugui  vostè  portar  ajuda  i  col·laboració  en  les  seus  tràmits  amb
l'Ajuntament. 
També entenem que podrien, en l'àmbit de millorar la present memòria, trobaríem a
faltar una mica una enquesta de valoració, és a dir, no només el que puguem pensar
els polítics quan llegim la seva activitat,  sinó la ciutadania amb la qual  vostè hagi
interactuat, és a dir, si està satisfet o no del resultat que n'ha tret de la seva actuació.
Això ens podria donar una mica el reconeixement de si la seva activitat és reconeguda
o no pels ciutadans. Una altra cosa de la que voldríem fer esment és que vostè mateix,
en les seves paraules d'avui, ha fet un apartat d'agraïments i no ha estat a l'Alcalde. Jo
crec que l'alcalde, senyor Juli Fernàndez, s'hi hauria d'implicar més, perquè si no li ha
fet, espero que l'any que ve sí que el pugui incloure en els agraïments. I per tal que
s'impliqui, nosaltres el que proposem és que facin reunions periòdiques, és a dir, que
el senyor Alcalde s'impliqui amb l'activitat del Defensor del Ciutadà, i vostès pactin que
durant cada trimestre facin una reunió per fer el seguiment de les actuacions que estan
fent, hi dic també perquè en la mateixa memòria hi ha quatre o cinc actuacions que
estan pendents de resolució, i estem parlant d'actuacions de l'any 2013, jo entenc que
la  funció  del  defensor  del  Ciutadà  és  poder  arribar  al  seu  tancament,  sigui  o  no
estimatori  pel ciutadà.
I  per  acabar  només  voldríem  dir  que  valorem,  com  vàrem  fer  l'any  passar,  molt
positivament  l'apartat  de  conclusions  i  recomanacions,  que  nosaltres  el  subscrivim
enterament i també encoratgem a l'equip de govern perquè pugui implantar algunes de
les actuacions que  vostè proposa, i en concret, també, ja va quedar clar en aquest
plenari,  que  estàvem  en  contra  del  Decret  Llei  27/2013,  de  racionalització  i
sostenibilitat, com moltes de les actuacions que s'estan portant a terme des de l'Estat
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Espanyol en aquests moments, que volen limitar l'autonomia dels governs locals.
Això és tot, agraïm la seva col·laboració i la del seu equip i tingui molt bona feina el
proper any.

- senyora Zaragoza: Des de l'equip de govern agrair-li una any més la seva presència
com a Defensor del Ciutadà i  agrair també el suport que vostè rep del Fòrum SD.
Agrair la feina feta al Defensor, encoratjar-lo de tot cor per continuar endavant amb
aquesta tasca, que de ben cert es fa de forma totalment objectiva i imparcial, sempre
intentant respondre les necessitats del ciutadà. Felicitar-lo pel contingut de la memòria,
entenc que és molt  completa,  detallada i  que les  actuacions fetes estan molt  ben
relacionades.  Una  memòria  difícil  de  millorar  .  Entenent  que  ha  millorat
considerablement el seu contingut en relació a la de l’ any 2012 , i que el resultat de
les critiques constructives fetes l’ any passat per aquesta regidora i per part del regidor
d’ esquerra Sr. Màrius Lladó s’ han plasmat en la mateixa . 
Les nostres conclusions són positives en quan a la creació de la institució i en quan a l’
actuació  del  Sr.  Bertran  Hallé  com la  persona que la  representa  .  L’encoratgem a
continuar fent la feina ben feta , i  reiterar una vegada més el nostre compromís d’
intentar  com  a  equip  de  govern  donar-li  la  màxima  informació  i  amb  la  màxima
celeritat possible 
A la vegada , l’animem a continuar fent pedagogia per donar a conèixer la institució . 

- senyor Hallé: Contestaré en primer lloc al senyor Guerra. Gràcies pels seus consells,
i pel que fa a la rapidesa per solucionar temes, aquest any, com vaig explicar, hem
introduït el Codi de ones Pràctiques, i com podrà veure en la Memòria, cada cas hi ha
un quadre amb les dates de l'acceptació del cas per part nostra, si acceptem la queixa
després  d'estudiar-la,  i  després  el  temps  de  resolució.  Totes  les  actuacions  són
diferents, hi ha actuacions que les podem resoldre en un moment, altres impliquen per
part  de  l'Administració  una  sèrie  d'actuacions,  per  exemple  podem  parlar  de
sonometria,  podem  parlar  d'actuacions  de  la  Policia  per  comprovar  una  sèrie  de
dades, i això implica un cert temps. És possible que l'Administració podria resoldre els
temes, el que passa és que moltes vegades l'Administració s'empara una mica en els
edictes,  els  números  de  les  Lleis,  i  el  ciutadà  això  moltes  vegades  no  ho  entén,
aleshores va a nosaltres i li expliquem.
El Partit Popular ha parlat de les necessitats dels ciutadans que estan en situació de
crisi.  Crec que jo no hi puc fer gran cosa com a Defensor del Ciutadà, només puc
orientar cap on han d'anar, quan em venen a veure. L'única cosa que puc dir és que
els  Serveis  Socials  d'aquest  municipi  fan  un  treball  fantàstic,  fan  una  bona  feina,
intenten arribar on poden amb els recursos que tenen.
L'Entesa va dir que considerava que l'Administració hauria de resoldre temes. Sí, és
veritat, el que passa és que moltes vegades el ciutadà no entén d'edictes d'articles, de
Lleis,  i  venen a  nosaltres i  els  hi  donem una explicació.  Quan arriben estan  molt
molestos, normalment, amb l'Administració Local, perquè no han entès el que li han
dit, aleshores nosaltres intentem explicar-li i donar-li les raons de la resposta, i això fa
que el ciutadà surti convençut, gran part de les vegades, i d'acord amb la situació. Ja
sé  que  l'Administració  ho  podria  fer,  però  no  té  recursos  ni  temps  per  poder  fer
aquesta feina. 
I al senyor Lledó, que em dóna tasques per l'any que ve. Hem pogut fer les que ens
havia  donat  l'any  passat.  Prenem nota.  El  Pla  de  comunicació  per  2014,  ja  hem
començat  a  finals  de  l'any  passat,  una sèrie  de  presentacions  de  la  institució  del
Defensor del Ciutadà, a l'Institut Frederic Martí Carreras, als nois de 12 o 13 anys,
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amb un Power Point, ha agradat, hi ha preguntes molt interessant de molts nois i noies
de 12 o 13 anys, interessant, fins i tot demanaven si ells tenien dret a consultar al
Defensor del Ciutadà, i ja els hi varem dir que encara no, però potser d'aquí pocs anys
podreu.
Per l'any 2014 tenim previst també fer conferències a la gent gran i també connectar
amb les AMPAS, per veure els problemes que poden tenir i també informar-los dels
serveis que els hi podem donar.
S'ha  comentat  el  tema de  saber  si  els  ciutadans  estaven  satisfets  de  les  nostres
actuacions, m'ha fet pensar que ara posarem en marxa una enquesta de satisfacció
dels nostres serveis.
Pel que fa al senyor Alcalde, el veig molt sovint i està molt ocupat però sempre que li
demano un moment, sempre l'he tingut.
Voldria acabar donant les gràcies a la gent que treballa amb mi, a la Núria Negra, que
fa una gran feina en tot el que és el funcionament de l'oficina.

- senyor alcalde: Només afegir, com que hi ha hagut una al·lusió directa a l'alcalde, per
part  del  senyor  Lledó,  jo  he entès que el  senyor  Bertrand parlava d'agraïment  als
regidors del Consistori, i jo abans que alcalde, primer he de ser regidor, per tant m'hi
he entès englobat. I com ell ha dit, quan ell m'ha dit quan ell m'ha demanat de veure's
amb mi,  sempre l'atenc perquè he intentat sempre no interferir  en la seva funció i
només em convoca quan vol que tirem endavant un expedient, però mai de la vida jo
he intentat interferir. Per tant, em preocupa més que la gent pugui agrair la seva feina,
que no pas que ell pugui agrair la feina de l'Alcalde, perquè faltaria més que jo posés
algun impediment, entre altres coses perquè va ser aquest govern qui va posar en
marxa aquesta figura, i vull recordar que vostès, fins i tot en el seu moment, vàrem
posar  en  dubte,  no  només  la  figura  sinó  fins  i  tot,  alguna  vegada,  la  possible
objectivitat.

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

4.- SENTÈNCIES.- Coneixement.-

Relació de fets:

Vista la sentència dictada pel Jutjat de Primera Instància número 1 de La Bisbal en el
recurs ordinari número 893/2011 interposat per la societat Aridos Bofill, S.A., reclamant
l’import  de 12.009,32.-€ a la part demandada en base a l’acció prevista en l’article
1597  del  Codi  Civil,  exercitant  acció  directa  enfront  l’administració  reclamant  la
quantitat  que  l’empresa  adjudicatària  de  les  obres  executades  adeutava  a  la
subcontractada i actora en aquest procediment, per la qual es desestima íntegrament
la demanda interposada.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona en
el  procediment abreujat  número 65/2013 interposat per la societat  Diademar 2000,
S.L., contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 29 de novembre de 2012 pel
qual  es  desestimava  el  recurs  de  reposició  interposat  contra  la  provisió  de
constrenyiment relativa a l’IBI dels exercicis 2008-2011 en relació a la finca cadastral
número 78011EG1471S0001FF situat al carrer Illa Blanca número 24-26, de Tamariu,
confirmant el deute tributari, per la qual es desestima el recurs interposat per la part
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actora al considerar que el procés ha perdut l’objecte donat que el mateix Jutjat ja
havia dictat sentència en un altre procediment judicial en el qual desestimava el recurs
de la part actora i declarava ajustada a dret la liquidació de l’IBI de la finca propietat de
l’actora.
 
Atesa la  sentència  dictada  per  la  secció  cinquena  de  la  Sala  Contenciosa
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el rotlle d’apel·lació
889/2010 dimanant del procediment ordinari número 678/2005 tramitat davant el Jutjat
Contenciós  Administratiu  número 1 de Girona,  interposat  per  FCC Medi  Ambiente,
S.A., Fomento de Construcciones y Contratas, S.A. i Unión Temporal de Empresas
(UTE Sanejament Palafrugell), contra la interlocutòria dictada en data 12 de maig de
2010 pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona que declarava que el
còmput  d’interessos a percebre  per  la  part  recurrent  realitzats  per  l’Ajuntament  de
Palafrugell  de  data  31  de  desembre  era  correcte,  per  la  qual  s’estima  el  recurs
d’apel·lació interposat per la part apel·lant contra la interlocutòria de 12 de maig de
2010, que revoca i deixa sense efecte i declara que UTE Sanejament de Palafrugell té
dret  a  que  l’ajuntament  demandat  li  aboni,  els  interessos  de  demora  pendents
computats sobre l’import del principal i el recàrrec d’apremi que fou retingut.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en
el procediment ordinari número 207/2012 interposat pel senyor Eduard Guerra Castillo,
contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 15 de març de 2012 pel qual es
desestima el recurs de reposició interposat pel recurrent i es ratificava l’acord de la
Junta de Govern Local de data 2 de febrer de 2010 pel que es requeria al demandant
per tal  que ajustés la  seva activitat  a la  llicència atorgada o,  en cas contrari,  que
ajustés l’activitat a la normativa vigent d’acord amb el que el mateix acord indicava, per
la qual es desestima la demanda interposada pel recurrent. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

5.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA. Ratificació: a) Nomenament de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals.  b)  Nomenament  de  lletrat.  c)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 

Relació de fets:

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 251/2014, de data 5 de febrer de 2014, per la
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qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en el procediment abreujat
número 436/2013, interposat per part de l’advocat senyor Joaquim de Ribot Tarragona,
en nom i representació de la societat ALPHA PRO LIMITED, S.L., contra l’acord de la
Junta de Govern Local pres en sessió celebrada el dia 10 de setembre de 2013, pel
qual es va estimar parcialment el recurs de reposició interposat per la part recurrent, i
es varen desestimar la resta d’al·legacions, així com contra la desestimació tàcita del
recurs potestatiu de reposició presentat contra la Resolució de l’Alcaldia de data 14 de
maig de 2012, que va acordar afectar la finca dels ara recurrents amb les liquidacions
en concepte de IBI dels exercicis 2007-2008.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 318/2014, de data 13 de febrer de 2014, per
la  qual  es  va nomenar  al  lletrat  adscrit  al  Col·legi  de Girona,  senyor  Xavier  Hors
Presas,  per  representar  i  defensar aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 2 de Girona, en el recurs ordinari número 470/2013, interposat
per part del procurador dels tribunals senyor Carlos Javier Sobrino Cortés, en nom i
representació de la societat PARC COMERCIAL DE PALAFRUGELL S.L., contra la
desestimació  presumpta  de  la  petició  de  devolució  de  la  quantitat  de  dos-cents
cinquanta mil euros, lliurada en data 15 de març de 2012, com a cost d’execució de les
obres de canalització de les aigües plujanes del sector La Fanga.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 359/2014, de data 18 de febrer de 2014, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi
de Figueres,  senyora  Júlia  Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament
davant  del  Jutjat  Contenciós Administratiu  número 3 de Girona,  en el  procediment
abreujat número 468/2013, interposat per part de la procuradora dels tribunals senyora
Rosa Boadas Villoria, en nom i representació de la societat CELTRIDA, S.L., contra la
desestimació per silenci administratiu de la reclamació de responsabilitat patrimonial
de l’administració per danys a l’habitatge situat al Passeig de la Torre número 27, a
Calella de Palafrugell, interposada per la part ara recurrent.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 436/2014, de data 28 de febrer de 2014, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi
de Figueres,  senyora  Júlia  Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament
davant  del  Jutjat  Contenciós Administratiu  número 1 de Girona,  en el  procediment
abreujat número 51/2014, interposat per part del lletrat senyor Carlos E. Virgili Ribé, en
nom i representació de la senyora SÒNIA ROCHA CARRETERO, contra la Resolució
de l’Alcaldia número 2649/2013, de data 5 de desembre de 2013, que va desestimar el
recurs interposat per la recurrent contra la Resolució de l’Alcaldia número 2291/2013
de data 22 d’octubre de 2013, que va determinar que les retribucions de la recurrent
en el període comprès entre l’1 de novembre de 2013 i el 3 d’abril de 2014 seran del
20% del salari brut equivalent a jornada complerta, als efectes de complir la Resolució
de l’Alcaldia 835/2013, de data 5 d’abril de 2013, per la qual s’atorgava a la recurrent
una reducció de jornada del 50% amb dret a la percepció del 60% de les retribucions, i
que la mateixa pot gaudir del dret de reducció de jornada del primer any de forma
compactada entre el període del 30 de maig de 2013 i el 30 d’octubre de 2013.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 649/2014, de data 13 de març de 2014, per la
qual es va nomenar la procuradora dels tribunals senyora Beatriz Verdasco Cediel i a
PLE2014/4 de 29 d' abril de 2014 14



la lletrada dels serveis jurídics municipals,  adscrita al Col·legi de Figueres, senyora
Júlia Giró Val, la primera per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament
davant de la Sala del Contenciós Administratiu del Tribunal Suprem, a fi i efecte de
d’interposar recurs de cassació contra la sentència número 58/2014, dictada en data
28 de gener de 2014, per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós Administratiu del
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 2/2009 interposat per
les senyores Maria Assumpció Trias Pareras i Cristina Trias Pareras i pel senyor Jordi
Trias Pareras contra la desestimació presumpte del recurs d’alçada interposat contra
l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de data 19 de desembre de
2007, d’aprovació definitiva del Pla Especial de Protecció i Intervenció en el Patrimoni
Històric de Palafrugell.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 710/2014, de data 18 de març de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el recurs ordinari número
89/2014, interposat per part de la procuradora senyora Maria Àngels Vila Reyner, en
nom i representació del senyor JOSEP CRUZ PLAJA, contra l’acord de la Junta de
Govern Local pres en sessió celebrada el dia 23 de desembre de 2013, pel qual es va
desestimar  el  recurs  de  reposició  interposat  pel  recurrent  contra  el  requeriment
municipal notificat en data 28 d’agost de 2013, per mitjà del qual es requeria a l’ara
recurrent perquè procedís a fer efectiva l’aportació pendent, en concepte del conveni
urbanístic referent al polígon d’actuació PA-1.8 “Carrer Torres Jonama- Plaça Onze de
setembre”.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 714/2014, de data 18 de març de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona, en el recurs ordinari número
49/2014,  interposat  per  part  de  la  procuradora  dels  tribunals  senyora  Inmaculada
Biosca Boada, en nom i representació de la societat PROPERLY, S.A., contra l’acord
de Ple de data 25 de juny de 2013 pel qual es va aprovar definitivament el projecte
d’urbanització del sector PMU-1.1 Plaça Mil·lenari, i indirectament contra els acords
d’aprovació definitiva dels instruments de planejament: acord de Ple de data 31 de
juliol de 2012 que va aprovar definitivament el Text Refós del Pla de Millora Urbana del
sector PMU-1.1 Plaça Mil·lenari, i els acords de la Comissió Territorial d’Urbanisme de
Girona de data 2 d’octubre de 2006 i  21  de desembre de 2006 pels quals es va
aprovar  definitivament  el  POUM  vigent  i  es  va  donar  conformitat  al  Text  Refós
d’aquest. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Ratificar les esmentades resolucions.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.
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Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

6.-  DEVOLUCIÓ  DELS  AVALS  PROVISIONAL  DE  LA  CONTRACTACIÓ  DE  LA
GESTIÓ  DELS SERVEIS  PÚBLICS  DE NETEJA VIÀRIA,  PLATGES,  MERCATS,
RECOLLIDA  DE  RESIDUS  DE  PROCEDÈNCIA  DOMÈSTICA,  NO  DOMÈSTICA,
RECOLLIDES ESPECÍFIQUES I EL SEU TRANSPORT A L'ABOCADORS, I GESTIÓ
DE LA DEIXALLERIA, EN LA MODALITAT DE CONCESSIÓ.-  Aprovació.

Relació de fets:

Vist l’acord de Ple, de data 30 d’abril de 2013, on s’aprova definitivament els plecs i la
convocatòria de la  licitació  de gestió  dels  serveis  públics de neteja  viària,  platges,
mercats,  recollida  de  residus  de  procedència  domèstica,  no  domèstica,  recollides
específiques i el seu transport a l’abocador i la gestió de la deixalleria i cal dipositar a
la Tresoreria Municipal en concepte de garantia provisional, l’import de 30.000 euros.

Vist  que  amb  data  23  de  desembre  de  2013,  a  través  d’acord  de  Ple  s’aprova
l’adjudicació  de la  licitació  de gestió  dels  serveis  públics  de  neteja  viària,  platges,
mercats,  recollida  de  residus  de  procedència  domèstica,  no  domèstica,  recollides
específiques i el seu transport a l’abocador i la gestió de la deixalleria, sent adjudicatari
l’empresa  URBASER  SA,  amb  domicili  a  Camino  de  Hormigueras,  171  (28031)
Madrid.

Vist que hi ha hagut acord d’adjudicació, es considera que s’acordi la devolució dels
avals  provisionals,  prèvia  presentació  de  l’original  de  la  carta  de  pagament  a  la
Tresoreria Municipal, de les empreses que es detallen a continuació.

-          URBASER SA
-          UTE INNOVIA COPTALIA SAU I GRUPORAGA SA
-          CESPA SA I SERVITRANSFER SL
-          CONCESIONARIA BARCELONESA SL
-          UTE, RECOLTE, SERVICIOS Y MEDIO AMBIENTE SAU I IGFA SA

S’exclou la devolució de la fiança provisional a FOMENTO DE CONSTRUCCIONES Y
CONTRATAS  SA,  donat  que  aquesta  empresa  ha  presentat  Recurs  especial  en
matèria de contractació.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar la devolució dels avals dipositats a la Tresoreria Municipal, al mes de
maig de 2013, per import de 30.000,00 euros, en concepte de garantia provisionals per
la licitació de gestió dels serveis públics de neteja viària, platges, mercats, recollida de
residus  de  procedència  domèstica,  no  domèstica,  recollides  específiques  i  el  seu
transport a l’abocador i la gestió de la deixalleria, i prèvia presentació dels originals de
les  cartes  de  pagament,  a  excepció  de  FOMENTO  DE  CONSTRUCCIONES  Y
CONTRATAS SA.
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Segon.- Notificar aquest acord a Urbaser SA, UTE Innovia Coptalia SAU i Gruporaga
SA,  CESPA SA i  Servitransfer  SL,  Concesionaria  Barcelonesa SL i  UTE,  Recolte,
servicios y medio ambiente SAU i Igfa SA, i a les àrees de Tresoreria i Intervenció de
l’Ajuntament.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que no és res més que un pas formal dins del
procediment concursal de qualsevol de les contractacions i dels concursos que es fan
a l'Ajuntament. Aquest pas és molt senzill, quan es va fer el concurs de la gestió de
residus, les empreses que volien concursar havien de dipositar una fiança i un cop
acabat  aquest  procés  i  adjudicat  a  l'empresa  aquest  concurs  de  gestió  de  les
escombraries, a les altres empreses que varen concursar se'ls hi ha retornat aquesta
fiança, com un pas normal i corrent, sense cap més transcendència

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

7.- REGLAMENT REGULADOR DE LES BASES GENERALS APLICABLES A LA
CONCESSIÓ I JUSTIFICACIÓ DE SUBVENCIONS MUNICIPALS, PER L'ANY 2014.-
Aprovació definitiva.-

Relació de fets:

Atès l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament de Palafrugell, el dia 25 de febrer de 2014,
que literalment diu:
 
Primer.- Aprovar inicialment el reglament regulador de les bases generals aplicables a
la concessió i justificació de subvencions municipals per l’any 2014.
 
Segon.- Sotmetre’l a exposició pública per un termini de 30 dies mitjançant anuncis al
BOP i al DOGC, així com al tauler d’anuncis municipal.
 
Atès que l’esmentat acord s’ha sotmès a informació pública a la seu electrònica de
l’Ajuntament, al BOP número 49 de 12 de març de 2014 i al DOGC número 6581, de
13 de març de 2014.
 
Atès que dins del termini legal conferit per realitzar al·legacions, que ha finalitzat el dia
16 d’abril de 2014, no se n’han presentat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar  definitivament  el  reglament  regulador  de  les  bases  generals
aplicables a la concessió i justificació de subvencions municipals per l’any 2014.
 
Segon.- Publicar aquest acord i el text íntegre del Reglament al Butlletí Oficial de la
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Província  i  a  la  seu  electrònica,  i  realitzar  anunci  indicatiu  al  Diari  Oficial  de  la
Generalitat de Catalunya.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que aquest reglament va ser explicat en el
Ple  de l'aprovació inicial, el 25 de febrer de 2014, es va aprovar inicialment, no hi ha
hagut al·legacions Hem complert  amb el  tràmit  d'audiència i  per tant,  el  passem a
aprovació definitiva.

El  senyor  Sabrià intervé manifestant  que vol  refermar que el  seu grup,  com ja  va
explicar en la seva aprovació inicial, ens sembla que posa ordre a la situació i hi varem
votar a favor, i per tant, en aquest cas ho tornarem a fer.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

8.-  DOCUMENTS  INCLOSOS  A  L'EXPEDIENT  CONSISTENTS  EN  MEMÒRIA
JUSTIFICATIVA,  PROJECTE D'ESTABLIMENT I  REGLAMENT QUE ESTABLEIX
EL RÈGIM  JURÍDIC  DEL SERVEI  PÚBLIC D'APARCAMENT DE VEHICLES EN
ESPAIS PÚBLIC.- Aprovació inicial.

Relació de fets:

L’Ajuntament de Palafrugell ha portat a terme diferents actuacions al llarg del anys per
tal de solucionar les problemàtiques d’aparcament de vehicles al municipi.
 
Actualment, l’Ajuntament els principals espais públics que l’ajuntament ofereix per a
l’aparcament de vehicles, i que no constitueixen via pública:
 
- Aparcament de la plaça de Can Mario
- Aparcament de la Pineda de Tamariu
- Aparcament del Casal Popular
- Aparcament del carrer Chopitea
- Aparcament del carrer Torres i Jonama
- Aparcament del carrer Torroella
- Aparcament del carrer Daró
- Aparcament del Camí Fondo
- Aparcament del Recinte Firal
 
Es considera convenient, arribats a aquest punt, sotmetre a l’aprovació un reglament
que reguli les condicions generals amb les quals es prestació el servei públic municipal
d’aparcament en espais públics.
 
El  reglament  conté  el  règim  jurídic  del  servei  i  estableix  els  drets  i  deures  de
l’explotador i dels usuaris, establint finalment un règim sancionador en cas de cometre
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abusos en l’ús del mateix.
 
El servei municipal d’aparcaments s’estableix de conformitat amb la competència que
té l’Ajuntament de Palafrugell per a l'ordenació del trànsit de vehicles i de persones en
les vies urbanes ( de conformitat amb l’article 66.3 del TRLMRL), donat que és una
activitat complementària a la circulació de vehicles.
 
Com a servei públic local el seu establiment s’ha d’ajustar a l’establert als articles 158 i
següents  del  Reglament  d’Obres,  Activitats  i  Serveis  dels  Ens  Locals  aprovat  per
Decret  179/1995 de 13 de juny,  el  qual  s’instrumentalitza  mitjançant  una  memòria
justificativa , un projecte d’establiment i un reglament que estableixi el règim jurídic de
la prestació.
 
L’òrgan competent per adoptar aquest acord és el Ple de l’Ajuntament.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.  - Aprovar inicialment els documents de l'expedient de l’establiment del servei,
consistents  en la  memòria  justificativa,  el  projecte d'establiment  i  el  reglament  que
estableix el règim jurídic del servei públic d’aparcament de vehicles amb espais públics
i en base a aquests documents, aprovar inicialment l'establiment del servei esmentat.
 
Segon.- Determinar la forma de prestació del servei com a gestió indirecte de l’ens
local pel que fa als següents aparcaments:
 
- Aparcament de la plaça de Can Mario
- Aparcament de la Pineda de Tamariu
- Aparcament del Casal Popular
- Aparcament del carrer Chopitea
- Aparcament del carrer Torres i Jonama
 
La resta d’aparcaments es gestionaran directament per l’ens local. 
 
Tercer.-   Sotmetre l'expedient complert a informació pública durant el termini de trenta
dies hàbils a comptar de l'endemà de l'última publicació de l'edicte corresponent en el
Butlletí Oficial de la Província, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en un
mitjà  de  comunicació  escrita  diària,  i  al  tauler  d'edictes,  perquè  les  persones
interessades puguin examinar l'expedient, i formular les al·legacions, reclamacions i
suggeriments que estimin oportuns.
 
En el supòsit que es presentin reclamacions o al·legacions, aquestes hauran de ser
resoltes  pel  Ple  de  l'Ajuntament.  En  cas  contrari,  l'expedient  quedarà  aprovat
definitivament, sense necessitat d'un nou acord.
 
Quart.- El  reglament  regulador  aprovat  entrarà  en  vigor  una  vegada  publicat
íntegrament  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província  i  hagi  transcorregut  el  termini  de
quinze dies hàbils previst a l'article 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de
les bases de règim local. Igualment, s'ha d'inserir al tauler d'edictes de la Corporació i
anunciar  en  el  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya la  referència  al  Butlletí
Oficial de la Província en què s'hagi publicat íntegrament el text.
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Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que estem parlant, segons la Llei de Bases
de Règim Local, d'un servei voluntari, no obligatori, i per regular aquest servei s'ha de
tenir una memòria explicativa, un projecte d'establiment i un reglament. És per això
que en aquest punt passem els tres documents. El Reglament regula les condicions
generals  amb  les  quals  es  fa  la  prestació  d'aquest  servei  públic  municipal
d'aparcament  en  espais  públics,  a  més  a  més,  conté  el  règim jurídic  del  servei  i
estableix els drets i  deures de l'explotador o concessionari  i  dels  usuaris,  establint
finalment  un  règim  sancionador  en  cas  de  cometre  abusos  en  l'ús  de  l'espai  de
pagament.
Aquesta memòria justificativa i el projecte d'establiment ens garanteix poder atorgar
aquest reglament per tenir una garantia de gestió dels aparcaments, que en aquest
cas  són els  aparcaments  que surten a l'expositiu,  que són Can Màrio,  Pineda de
Tamariu,  Casal  Popular,  carrer  Chopitea,  carrer  Torres  Jonama,  carrer  Torroella,
carrer  Daró,  carrer  Camí  fondo  i  el  recinte  firal.  Passem  a  aprovació  inicial  del
reglament i dels dos documents justificatius.

- senyor Guerra: La senyora Zaragoza s'ha explicat jurídicament molt bé i fins aquí no
hi ha res a dir. Però com que el tema de les concessions hi ha arbitrarietat i és decisió
de la Junta de Govern, el nostre vot serà l'abstenció.

- senyor Genover: Nosaltres, al ser una aprovació inicial, ens abstindrem.

- senyor Vilà: Voldria fer algun comentari, la senyora Zaragoza ha explicat que era un
document de caràcter voluntari, no obligatori, quan a la Comissió se'ns va dir que ara
era  necessari,  voldria  que  m'aclarís  si  era  aquest  el  motiu  o  ho  vaig  entendre
malament a la Comissió Informativa.  I també voldria demanar, aquí està molt ben
especificat, els horaris i tot el que representa, llavors, quan hi hagi un canvi d'oraris,
una  alta  o  una  baixa  d'algun  aparcament,  s'haurà  de  tornar  a  passar  tot  aquest
reglament  per  plenari?.  I  per  acabar,  esmenar  el  nom d'un  aparcament  que  està
exclòs, diuen que hi ha l'aparcament de la plaça de l'Església i penso que volen dir el
de la plaça Priorat de Santa Anna.

-  senyora  Zaragoza:  Agrair  el  sentit  del  vot  del  senyor  guerra  i  explicar  al  senyor
Guerra que és un servei voluntari, segons la Llei de Bases de Règim Local, no és un
servei  obligatori.  Al  ser  un servei  voluntari  la  Llei  ens obliga a posar  aquests  tres
documents en l'expedient, que és la memòria justificativa, el projecte d'establiment i el
reglament que regula les concessions futures. 
Pel que fa a l'aparcament de l'Església, sí, és Plaça priorat de Santa Anna. I el fet que
es pugui  regular  un horari  diferent,  no implica,  entenc,  modificació  del  Reglament,
perquè  les  concessions  administratives  s'adjudiquen  per  Junta  de  Govern  Local,  i
entenc que no és una modificació substancial el fet de poder modificar l'horari.

-  senyor Vilà:  per tant,  es podria haver aprovat un Reglament sense especificar el
període d'obertura regular de l'aparcament del Casal Popular, que diu l'horari exacte,
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la  modalitat  de  pagament,  que  també  ho  diu  exactament,  el  període  d'obertura
regulada. Per tant, qualsevol altre govern que ho vulgui variar, pel que vostè diu no
faria falta tot això, només dir que estan sotmesos i referenciat en algun altre document
i no faria falta que en aquest document estigués tant especificat.

- senyora Zaragoza: Es podria haver especificat menys, podria haver sigut un genèric.

- senyor alcalde: Bé, en qualsevol cas és una aprovació inicial per tant, vostès tenen
tota la llibertat de poder fer al·legacions i esmenes i intentarem resoldre.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), total deu
vots a favor.
Abstencions:Senyors  Sabrià,  Vila,  Lledó,  la  senyora  Farrarons  (ERC),  el  senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC),
total vuit abstencions.
Vots en contra:Cap

9.- NOMENCLATOR OFICIAL DEL MUNICIPI DE PALAFRUGELL.-  Aprovació.

Relació de fets:

L'Arxiu Municipal de Palafrugell ha coordinat des de l’any 2003 un treball d'investigació
que s’ha portat  a terme per Joan Vilardell  Caixàs, mestre jubilat i  col·laborador de
l'Arxiu, que ha tingut com a objectiu definir el nomenclàtor de carrers i altres espais
públics del municipi de Palafrugell. En el document redactat hi consta el nom que s’ha
donat a cadascun d’ells, el perquè d’aquesta denominació, la data en què es va fer
l’aprovació o en què consta documentalment per primera vegada, també hi figuren els
altres noms que alguns havien tingut en èpoques anteriors i la seva situació dins el
municipi.
 
Les fonts d'informació consultades han estat els articles sobre aquest tema publicats
en la primera etapa de la Revista de Palafrugell per Ramir Medir i bibliografia diversa;
les actes del Ple de l'Ajuntament i els padrons d'habitants del fons de l'Ajuntament de
Palafrugell;  els registres de naixements i defuncions de la Parròquia de Sant Martí,
amb  l'assessorament  de  Jordi  Cama  Rivas;  i  finalment  la  consulta  a  persones
coneixedores, que han aportat informacions orals.
 
Des del 2008 aquest treball es pot consultar al web municipal, si bé no ha estat mai
ratificat pel Ple per tal donar oficialitat al seu contingut.
 
La competència per denominar els carrers i espais públics del municipi de Palafrugell
és  de  l’Ajuntament.  Aquest  va  constituir  la  comissió  del  nomenclàtor  a  través  del
reglament  del  nomenclàtor  que estableix  la  normes de funcionament  de la mateix.
L’esmentada comissió va informar favorablement el document elaborat pel Sr. Vilardell
en la reunió de data 7 de març de 2014, si bé s’ha esperat a fer la seva aprovació a
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incloure les últimes denominacions de carrers aprovades pel Ple en data 25 de març
de 2014.  

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.  -  Aprovar  el  nomenclàtor  oficial  de carrers  i  espais públics  del  municipi  de
Palafrugell,  d’acord amb el treball  realitzat per Joan Vilardell  Caixàs i  coordinat per
l’Arxiu Municipal.
 
Segon.- Notificar aquest acord al Sr. Vilardell, agraint la seva tasca, i publicar-lo al
BOP de Girona i al tauler d’anuncis de la Corporació.
 
Tercer.  -  Comunicar a l’Institut Nacional d’Estadística les modificacions oportunes per
tal d’adequar les denominacions existents en les bases de dades d’aquest organisme
a les incloses en el nomenclàtor aprovat.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  la  senyora  Zaragoza  manifestant  que  l'Arxiu  Municipal  de  Palafrugell  ha
coordinat,  des  de  l'any  2003,  un  treball  d'investigació  que  ha  portat  a  terme  un
voluntari de l'Arxiu, Joan Vilardell Caixàs, mestre jubilat i col·laborador de l'Arxiu de fa
molt anys. Ha tingut com a objectiu definir el Nomenclàtor de carrers i altres espais
públics del municipi de Palafrugell. En aquest document redactat hi consta el nom que
s'ha donat a cada un d'ells, el perquè d'aquesta denominació, la data en què es va fer
l'aprovació, i hi consta documentalment, per primera vegada, si és que així consta, els
altres noms que havia tingut en èpoques anteriors. Les fonts d'informació consultades
han estat els articles sobre aquest tema, publicats a la primera etapa de la Registra de
Palafrugell,  per  Ramir  Medir,  i  bibliografia  diversa,  actes  del  Ple  de  l'Ajuntament,
padrons d'habitants del fons de l'Ajuntament de Palafrugell, registres de naixements i
difunts de la Parròquia de Sant Martí, així com l'assessorament de Jordi Cama Rivas i
finalment la consulta a persones coneixedores, que han aportat informacions orals. 
Des de l'any 2008, aquest treball s'ha pogut consultar al web municipal, si bé no ha
estat mai ratificat per Ple, per tal de donar oficialitat al seu contingut. La competència
per  denominar  els  carrers  i  els  espais  públics  del  municipi  de  Palafrugell  és  de
l'Ajuntament i per això es va constituir la Comissió del Nomenclàtor, a través de la qual
es  regula  el  Reglament  i  les  normes  de  funcionament  d'aquesta  Comissió.
L'esmentada comissió, en data 7 de març de 2014, va informar favorablement aquest
document, si bé s'ha d'esperar a la seva aprovació per incloure els carrers que es
varen aprovar per Ple de 25 de març de 2014. Proposem doncs, l'aprovació d'aquest
Nomenclàtor, i agrair la tasca feta al senyor Joan Vilardell i al senyor Cama.

- senyor Genover: Des de l'Entesa, agrair a tota aquesta gent que treballa i col·labora
en aquesta Comissió.

- senyor Sabrià: En la mateixa línia que ho feia la regidora i l'Entesa, més enllà que
ens sembli positiu oficialitzar el contingut, ho crec que el que cal destacar aquí és el
treball desinteressat que ha fet el senyor Vilardell amb l'ajuda d'altres persones del
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municipi, per tant, aprofitar aquesta oportunitat per agrair-li a ell i a totes les persones
que han col·laborat i que desinteressadament ens ajuden a millorar aquest poble. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

10.- REGLAMENT D'ORGANITZACIÓ ADMINISTRATIVA.- Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vist l’avantprojecte de Reglament  d'Organització Administrativa, elaborat per l'Àrea de
Secretaria i Recursos Humans, en compliment de l’article 62 del Reglament d’obres,
activitats i serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny.

L’aprovació dels reglaments és una competència atribuïda al Ple de la corporació amb
caràcter  indelegable,  a tenor  dels  articles 22.2.d)  i  23.2.b)  de la Llei  7/1985,  de 2
d’abril, reguladora de les bases del règim local;

El procediment d’aprovació dels reglaments n’exigeix l’aprovació inicial, la submissió a
informació pública, la concessió d’audiència als interessats i l’aprovació definitiva amb
la publicació posterior del text íntegre;

Aquest Reglament té caràcter d'orgànic donat que forma part del nucli d'organització
de l'Ajuntament i per tant requereix l’aprovació per majoria absoluta, per aplicació de
l’article 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril;

L’article 172.2.c) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, del text Refós de la  Llei
municipal  i  de  règim  local  de  Catalunya,  disposa  que  els  reglaments  s’entendran
aprovats definitivament amb caràcter automàtic si no s’hi presenta cap reclamació ni
al·legació  durant  la  informació  pública  i  l’audiència  als  interessats  subsegüent  a
l’aprovació inicial;

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-   Aprovar  inicialment  el  Reglament  d'Organització  Administrativa  de
l'Ajuntament de Palafrugell, segons el text que consta annex a l'expedient.

Segon.-  Sotmetre a informació pública els presents acords i el text del Reglament pel
termini mínim de trenta dies, a fi que s’hi puguin presentar al·legacions i reclamacions,
mitjançant la inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la província, al
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al diari Punt Diari i al tauler d’edictes de
l’Ajuntament. El termini d’informació pública començarà a comptar des del dia de la
publicació de l’Anunci al BOP.

Tercer.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini
d’informació  pública  i  d’audiència  als  interessats,  el  Reglament  que  ara  s’aprova
inicialment quedarà aprovat definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior, i es
procedirà directament a la publicació.
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Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que així com el ROM regula l'organització de
la figura de l'alcalde, tinents d'alcalde, Ple, Junta de Govern, Comissió Especial de
Comptes i  comissions Informatives,  hi  ha una mancança en el  ROM pel  que fa al
sistema organitzatiu de l'Administració, per això en aquest Ple es proposa l'aprovació
del Reglament d'Organització Administrativa, que és fruit d'unes conclusions que varen
sortir  en  el  Pla  Operatiu  de Recursos  Humans i  és  una de les  pautes  a  seguir,  i
aquesta regidora va entendre que era una de les pautes a seguir del que ens deia el
Pla Operatiu de Recursos Humans per millorar en eficiència i eficàcia organitzativa. 
La  voluntat  d'aquest  Reglament  és  fixar  el  marc  a  través  del  qual  cada  govern
municipal determinarà quina és l'estructura organitzativa de l'ajuntament en funció de
les necessitats de la població i  dels serveis, i  les prioritats de les seves polítiques
municipals,  amb  una  clara  vocació  que  pugui  ser  un  element  de  referència  i
perdurabilitat en el temps, més enllà de l'actual mandat corporatiu. 
S'estableix l'existència d'uns òrgans nous anomenats àmbits que podran ser dirigits
per  un  coordinador,  amb  funcions  de  coordinació,  sempre  només  de  coordinació,
supervisió  i  impuls  i  que  podran  rebre  competències  desconcentrades per  part  de
l'alcalde.  Preveu  també  la  prioritat  de  les  delegacions  de  competències  fetes  als
regidors, entenent que és una expressió democràtica de la voluntat popular i que han
de tenir  preferència per damunt de les desconcentracions que s'han esmentat.  Els
demès nivells són inferiors, serien les àrees, l'àmbit seria com una macro-àrea, els
departaments  i  els  serveis.  L'àmbit  i  les  àrees  tindrien  una  funció  executiva  i  els
departaments i serveis la funció de suport. També es determina la competència de
l'alcalde  o  de  la  Junta  de  Govern  Local  en  el  seu  lloc,  per  determinar  quina  és
l'estructura administrativa concreta en cada moment,  entenent que s'ha d'allargar a
més d'un mandat.
Defineix quins són els llocs de coordinador d'àmbit, sempre tenint en compte que són
llocs que no es consoliden com a lloc de treball, que són de lliure designació, fet que
implica que per part de l'alcalde es pugui designar i remoure en qualsevol moment el
personal que ha d'ocupar aquest lloc. 
El Reglament, per últim estableix les particularitats de la Policia Local que per la seva
naturalesa de cos armat, disposa d'una Llei pròpia.
El  portem  a  aprovació  inicial  i  depenent  de  les  al·legacions  que  hi  hagi  o  dels
suggeriments dels grups municipals, després es farà l'aprovació definitiva.

- senyor Genover: El nostre grup ha entès tot el que ha explicat la regidora, però no
entenem  l'interès,  si  és  que  ho  ha  de  fer  per  Llei  del  Govern,  d'aprovar  aquest
Reglament, no ho acabem d'entendre, perquè si l'Ajuntament funciona, perquè hem de
fer canvis?. Nosaltres tenim una sèrie de preguntes. Vostè ja m'ha dit que el director
d'àmbit serà de lliure designació, vol dir que serà un càrrec de confiança, no serà en
nòmina, però si l'Ajuntament funciona perquè hem de fer aquests canvis?. Vostè em
diu  que  serà  per  més  eficiència,  més  eficàcia,  nosaltres  tenim  uns  dubtes,  són
necessaris  els  canvis?,  poden  comportar  tensions,  disfuncions,  malestar  en  el
personal?.  Al  personal  li  han  comunicat  això?.  Quin  cost  pot  tenir  això?.  Totes
aquestes preguntes que fem i coses que ens qüestionem, el nostre vot, evidentment,
en aquesta aprovació inicial serà que no. Gràcies.
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- senyor Lledó: en primer lloc dir que suposo que la regidora senyora Zaragoza deu
voler ordenar tot l'Ajuntament perquè deu ni do la de Reglaments que anem passant
plenari  a  plenari.  Nosaltres  aquí  considerem  que  aquest  Reglament  és  totalment
innecessari  i  més en els termes en què està plantejat,  per tant,  nosaltres també li
avancem que serà en contra d'aquesta aprovació. Per tant, si un dels principis que ha
posat sobre la taula és que vol que sigui perdurable al llarg dels mandats, de moment
tindrà  un  no,  esperem  que  en  l'aprovació  definitiva  puguem  fer  un  altre  tipus  de
votació.
Nosaltres creiem que no, primer perquè, com deia l'Entesa, no entenem l'esperit del
perquè hem de fer un Reglament d'Organització Administrativa, però és que a més
considerem ineficaç total haver de plantejar quatre tipus d'estructures per poder donar
sortida a l'organització de l'ajuntament, jo entenc que al final tothom tindrà un càrrec en
aquest Ajuntament, però jo entenc que entre caps d'àrea, caps d'àmbit, caps de servei
i  caps de no sé que més,  entenc que tothom podrà tenir  unes funcions.  Per tant,
nosaltres  no  estem  per  una  estructura  jeràrquica,  jo  no  sé  ben  bé  quines
recomanacions segueixen però en els model empresarials actuals, el que es fan són
estructures matricials i no estructures jeràrquiques. Sí que els hi podríem donar suport
amb el fet que hi hagués una àrea de serveis administratius que dones suport a les
altres àrees, però no que tingués una estructura jeràrquica dins d'un àmbit, perquè
com molt bé ha dit el regidor de l'Entesa, veiem que segurament després hi hauran
conflictes a l'hora d'integrar les funcions.
També  entenem  que  el  paràgraf  9  i  el  paràgraf  10  de  l'exposició  de  motius  es
contradiuen,  perquè primer  diuen que  estaran dirigits per un coordinador amb les
funcions de coordinació i supervisió i amb les competències que li delegui l'alcalde,
però després diu que els regidors estan per sobre, això és potser vostès ja tenen la
intenció  que els  funcionaris  estiguin  per  sobre  dels  regidors,  jo  crec  que aquí  els
regidors també hi haurien d'opinar alguna cosa, no sé si tots els regidors del govern
estan d'acord amb aquest plantejament.
Un altre tema que també ens fa tirar enrere, vostès aquí ens plantegen el reglament,
tenint clar quina estructura és la que hi ha al darrera, per tant, perquè no ho aprovem
conjuntament, perquè no ens ensenyen totes les cartes. Jo entenc que aquí hi ha una
voluntat de no mostrar quin és l'esperit real d'aquest Reglament.
Jo els hi  proposaria que si  vostès ens ensenyen una mica més les cartes del que
tenen previst, nosaltres poder-lis donar una opinió del que per nosaltres podria ser una
estructura  més  eficient,  en  el  sentit  que  els  hi  hem comentat,  de  treure  un  nivell
d'aquests jeràrquics que vostès proposen, entenem que els serveis no és una cosa
que corresponguin, i sí posar àrees de suport administratiu que puguin donar suport a
les  diferents  àrees,  que  aquesta  ´s  una  de  les  voluntats  que  teníem en  l'anterior
mandat, d'intentar optimitzar recursos, és a dir, no que cada àrea tingui els seus propis
recursos sinó que hi hagin àrees de suport que puguin donar recursos compartits a les
diferents àrees.
Per  tant,  nosaltres,  de  moment,  com ja  li  he  dit,  no  podem estar  d'acord  amb el
Reglament que ens plantegen.
I per fer una aportació més, dir que en la disposició addicional primera es diu que per
execució de projectes temporals, l'alcaldia pot tornar a designar responsables, cosa
que  ja  podia  fer  actualment,  i  a  més  a  més  no  expliquen  com  es  farà  aquest
nomenament, per tant, entenem que si volen que l'alcalde delegui unes funcions per
un  projecte  concret,  i  ho  volen  posar  per  escrit,  posin  també  per  escrit  com  es
nomenarà aquest representant, que entenc que seria per Junta de Govern. 
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- senyora Zaragoza: Al enyor Genover que em deia perquè si l'Ajuntament funciona
perquè hem de canviar. L'Ajuntament funciona, certament que sí, el que passa que el
Pla Operatiu de Recursos Humans ens diu  que pot millorar en coordinació, en treball
transversal, en treball per projectes i entén que una figura que reguli l'organització o
que  hi  pugui  haver  una  estructura  organitzativa  més  marcada,  implicaria  una
coordinació i una transversalitat més bona de la que tenim ara, que a vegades falla la
coordinació i la transversalitat entre àrees encara ens costa una mica. 
Pel  que  fa  a  la  seva  pregunta,  si  s'havia  informat  al  personal,  s'han  fet  diverses
sessions informatives al personal, als caps d'àrea i fins i tot s'ha començat a fer un
treball amb els caps d'àrea per veure si l'organització pot millorar en tema d'eficàcia i
eficiència i si ells veien bé les figures dels àmbits i els departaments i fins i tot s'ha
començat a fer el Pla de Formació, hi ha una sessió formativa pels caps d'àrea per
intentar organitzar tot el que són les sessions de les àrees, l'organització de cada àrea
concreta, el cap d'àrea aquí té un paper transcendent perquè és el que en teoria ha
d'implicar a tot el personal per tenir una organització millor dins de la seva àrea de la
qual n'és responsable.
Al  senyor  Lledó,  diu  que vull  fer  endreça,  que faig  molts  Reglaments,  deu ser un
defecte professional. Entenc que no es crea una estructura jeràrquica, tot al contrari,
l'estructura jeràrquica seria piramidal, en aquest cas el que s'intenta és millorar en la
coordinació, la transversalitat, implicar a tots els treballadors, siguin o no caps d'àrea,
siguin o no tècnics, en aquest sentit  ja s'han fet les reunions informatives, i  el que
implicaria és que hi hagi més coordinació a cada àrea concreta i més coordinació i
transversalitat  entre  les  àrees,  per  això  la  creació  de  l'àmbit  i  de  la  figura  del
coordinador d'àmbit.
No menyspreem als regidors ni se'ls hi treu pes polític. Entenc que vostè deia que
l'alcalde té més pes i que els regidors menys, jo crec que en aquest cas estem parlant
del reglament organitzatiu de l'estructura organitzativa funcionarial, no estem parlant
del poder polític, i en tot cas, són figures paral·leles
La voluntat  de crear  els  àmbits,  entenem que és una voluntat  política per  intentar
millorar en el tema de coordinació i de transversalitat i de poder treballar per projectes,
i seguint les recomanacions del Pla Operatiu de Recursos Humans. Vostè em diu que
posem les cartes sobre la taula, jo penso que més cartes sobre la taula no n'he pogut
posar,  vàrem  convocar  la  Comissió  Redactora  el  mes  de  gener,  el  gener  es  va
exposar, fins i tot amb un power point quina tasca es feia i quina tasca es faria i a partir
d'aquí es varen acceptar suggeriments, es varen acceptar reclamacions, es va refer el
Reglament  en  funció  d'uns  suggeriments  que  feia  el  seu  grup  municipal  i  varem
avançar els documents que hi havia hagut en les sessions de treball amb els caps
d'àrea. Hi havia els documents, que seria una proposta ja d'acord de Junta de Govern
o de Resolució de l'alcaldia, vaig explicar que estava pendent de veure quin model
s'havia de prendre, amb el treball que s'havia fet a nivell tècnic i varem explicar, fins i
tot, que havia de passar pel filtre polític. Es va avançar la feina feta des de la casa i es
va avançar que aquesta feina havia de ser filtrada encara per l'equip de govern. Es va
donar un termini d'un parell de mesos més per poder fer els suggeriments i per poder
donar les explicacions que calguessin. Entenc que no podia posar més cartes sobre la
taula.
El fet que vostè digui que es pot designar un coordinador de projectes, s'ha pogut
designar  sempre,  s'ha  posat  a  la  disposició  addicional  primera  per  acabar  de
completar les figures que hi pot haver a efecte de projectes i entenc que encara que no
es digui, es pot fer per Junta de Govern Local o per Resolució de l'Alcaldia, aquest
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nomenament.
Crec que he contestat totes les preguntes i sinó estic disposada a parlar amb vostès
per aclarir tot el que calgui i tots els conceptes que quedin penjats.

-  senyor  alcalde:  En tot  cas,  com que es  una aprovació  inicial,  si  ens  feu arribar
suggeriments, intentarem a veure si podem fer, abans de l'aprovació definitiva, una
proposta.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), total deu
vots a favor.
Vots en contra: Senyors Sabrià, Vila, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), el senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), i el senyor Guerra (PxC), total set vots en contra.
Abstencions: Senyor Rodrigo (PP), total una abstenció.

11.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDITS I CRÈDIT
EXTRAORDINARI A CÀRREC DEL ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA DE L'
IMCP. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vista  la  memòria  de  l’Alcaldia-Presidència  en  la  que  es  proposa  una  modificació
pressupostària  consistent  en suplement  de crèdit  i  crèdit  extraordinari  a càrrec del
 romanent líquid de tresoreria.
 
Vist l’informe d’Intervenció de data 14 d’abril de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.  - Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits mitjançant romanent de tresoreria que s’indica a continuació:

- Suplement de crèdit 

Partida Denominació Crèdit
inicial

Suplement Crèdit 
 definitiu

05.491.623.01 Inversió material tècnic 2.400,00 10.000,00 12.400,00

- Crèdit extraordinari

Partida Denominació Credit
inicial

Suplement Crèdit 
definitiu

05.491.623.02 Adquisic.Projector Digital 0,00    25.000,00 25.000,00
Total .............................. 35.000,00

- Font de finançament
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Concepte Denominació Import
870.01 Romanent de Tresoreria per a suplement de crèdit 35.000,00

Total fons de finançament 35.000,00

Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Tercer.- Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Gómez manifestant que el Teatre Municipal de Palafrugell es troba
mancat,  en aquest moment,  d'un aparell  de projecció per formats audiovisuals, per
il.lustrar conferències, presentacions, projeccions documentats amb DVD o Blue rain i
de suport als espectacles musicals o teatrals que es realitzen a la seva sala principal.
El Teatre acull també les projeccions cinematogràfiques que realitza amb regularitat i
amb conveni  amb l'Ajuntament,  l'entitat  Cinema club Garbí  de Palafrugell.  El  canvi
tecnològic  en  la  projecció  de  cinema,  amb la  substitució  del  format  tradicional  de
pel·lícula en 35 mm per la projecció en format digital, s'està accelerant fins al punt que
en pocs mesos l'únic sistema de projecció de pel·lícules serà el digital, obligant, per
tant,  a  equipar  la  sala  amb  un  projector  d'aquesta  tecnologia,  si  es  vol  mantenir
l'activitat de cinema a la població.
L'Ajuntament de Palafrugell i el cine Club Garbí han arribat a un acord per l'adquisició
d'un projector digital, amb una resolució molt alta, per una pantalla de projecció de nou
metres d'amplada i amb els accessoris i adaptacions necessàries per ser compatible
pels usos de projecció de cinema i de materials audiovisuals, amb un cost aproximat
de 50.000 euros més IVA. Les condicions de l'acord i  el  finançament del projectes
formen  part  d'un  conveni  de  col·laboració  establert  entre  l'Ajuntament,  l'Institut  de
Mitjans de Comunicació i el Cine club Garbí, per la compra d'aquest material, la seva
instal·lació,  la  posada  en  funcionament,  el  manteniment  i  l'ús  compartit  de
l'equipament.
Per  tant,  amb aquest  conveni  a  tres bandes,  ajuntament,  Institut  i  Cine club Garí,
permetrà aquest conveni, la recuperació de l'IVA, per tant, estem parlant de més de
10.000 euros, el finançament a parts iguals, tant per part de l'Institut de Mitjans de
Comunicació,  com  el  Cine  Club,  per  tant,  el  cine  club  aporta  el  50%  del  cost,
mitjançant el conveni són 10.000 euros en el moment de la instal·lació i 3.000 euros
durant els cinc anys següents, i l cinema per tant, es compromet a mantenir l'activitat a
Palafrugell fins l'any 2019, com a mínim. 
Per altra banda, les despeses de manteniment es repartiran a parts iguals, i cal afegir
que el conveni del projector, revertirà també en la Ràdio, l'any 2015, amb les millores
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de les instal·lacions de controls de gravació i locutoris no reformats des de la seva
inauguració a l'emissora, i amb un cost màxim aproximat de 20.000 euros.
Per  altra  banda,  amb  aquesta  modificació  de  crèdit  també  permetrà  equipar
informàticament  a  l'emissora  municipal.  L'emissora  municipal  ha  anat  adaptant  el
procés  de  realització  i  emissió  de  la  programació  als  avenços  informàtics  que
permeten  l'enregistrament,  difusió  i  arxiu  dels  programes  i  la  continuïtat  de  les
emissions, de forma ininterrompuda, les 24 hores del dia. De forma gradual s'han anat
incorporant  ordinadors i  altres  materials  informàtics fins a cobrir  les necessitats  de
l'emissora per un correcte funcionament, aquest procés ha durat anys i s'ha fet amb
aparells  de caire  domèstic,  que es  troben en aquest  moment  en un precari  estat,
requerint  la  seva  renovació.  Per  garantir,  doncs,  les  activitats  de  l'emissora,  és
imprescindible,  en aquest  moment,  disposar  d'una xarxa  informàtica  centralitzada i
dotada d'una tecnologia professional adaptada a les necessitats específiques, tant pel
que fa a la maquinària com pel programari, d'una emissora de ràdio. El departament
d'informàtica de l'Ajuntament va valorar les necessitats de l'emissora i va fer un estudi
de millora dels equipaments informàtics de Ràdio Palafrugell, estudi que va comptar
amb l'assessorament del  tècnic de manteniment,  a Girona, d'una important cadena
estatal de ràdio. L'objectiu del projecte és dotar l'emissora de l'equipament informàtic
adient  per  a  la  realització  dels  programes,  el  seu  enregistrament  i  la  seva  difusió
pública, en directe o en horari programat, la centralització del sistema, la centralització
de les biblioteques de música en sistemes redundants, la implantació de còpies de
seguretat,  i  la  garantia  d'una alimentació  elèctrica  estable pel  sistema.  Per  aquest
motiu, es proposa també aquesta modificació pressupostària que permetrà la millora
del sistema informàtic per les emissions radiofòniques, segones les recomanacions i
necessitats  detectades  per  l'esmentat  estudi  i  l'adquisició  i  instal·lació  del  material
necessari per la implantació del sistema. Això vol dir dos servidors, dos equips d'àudio
per estudis, un equip per estudi ofimàtic, dos monitors amb tot el material accessori i el
cablejat.
 
- senyor Guerra: Normalment Plataforma per Catalunya sempre ens abstenim amb el
tema de les modificacions pressupostàries, en aquest cas li donarem suport per varis
motius. El primer perquè entenem que poder aprofitar els mitjans de comunicació li
dóna una empenta positiva a Palafrugell i és una de les coses que no podem deixar
perdre.  La  segona  perquè  ens  sembla  que  ja  portem  massa  temps  sentint  les
demandes de la urgència per fer aquest canvi. I la tercera, que donat que ells tenen
ingressos propis  i  que l'Ajuntament  fa  una aportació  digna però  que no  seria  tant
costosa com a primera vista us sembla, tindríem l'obligació de dir que sí a aquesta
proposta. 
 
- senyor Rodrigo: El nostre grup s'abstindrà. 
 
- senyor Genover: El nostre grup donarà suport a aquesta modificació pressupostària
ja  que  es  un  canvi  tecnològic  que  ens  continuarà  permetent  d'aquest  cinema  i
d'aquesta programació tant acurada que el senyor Àlex Cebollero ens va triant, i per
un altre costat podrem modificar el sistema informàtic de la Ràdio.
 
- senyor Sabrià: Només informar que nosaltres també de l'11 al 1, com que són temes
de  modificació  pressupostària  i  per  tant,  d'organització  pròpia  del  govern  ens
abstindrem, però tot i això no ens estalviarem de comentar les decisions que hi ha al
darrera  d'algunes  d'elles,  per  tant,  en  aquest  cas  ens  sembla  positiu,  sobretot
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l'adquisició del projector, ens sembla important, tant perquè portem molts mesos sense
projector al Teatre, com per la feina que es fa amb el cinema, i com que sembla que
de multi cinemes encara trigarem a sentir-ne parlar o a disposar-ne, és bo que que
mentrestant els nostres ciutadans puguin continuar anant al cinema.
 
- senyor Gómez: Només voldria agrair el sentit del vot de tots els regidors, i d'altra
banda posar de manifest l'agraïment per part de l'ajuntament, en aquest cas al Cine
club, per la seva col·laboració i per l'aportació que farà.  Crec que cal posar-ho de
manifest i donar valor al fet que el Cine club aporta el 50% del cost, cosa que en altres
municipis de mides similars no hi  ha ningú que estigui associat amb l'Ajuntament i
aporti aquest 50%, sinó que ho està assumint el 100% l'Ajuntament tot sol. Per tant,
crec  que  és  important  aquesta  aposta  que  s'està  fent  pel  fet  de  tenir  cinema  a
Palafrugell, crec que els números, a més a més són bons i indiquen que és important
això i que dóna valor afegit al municipi i bàsicament agrair al Cine Club l'esforç i l'ajuda
que ens està donant en aquest sentit. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), el senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), i el senyor Guerra (PxC), total tretze vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions:  Senyors  Sabrià,  Vila,  Lledó,  la  senyora  Farrarons  (ERC),  i  el  senyor
Rodrigo (PP), total cinc abstencions

12.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA DE SUPLEMENT DE CRÈDITS I CRÈDIT
EXTRAORDINARI  MITJANÇANT  EL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  I
BAIXES PER ANUL·LACIÓ. Aprovació inicial.- 

Relació de fets:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària consistent en suplement de crèdits i crèdit extraordinari mitjançant el
romanent de tresoreria i baixes per anul·lació.

Vist l’informe d’Intervenció de data 17 d’abril de 2014

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar l’expedient de modificació pressupostària consistent en suplement de
crèdits i crèdit extraordinari mitjançant el romanent de tresoreria i baixes per anul·lació,
tal com s’indica a continuació: 

 Suplement de crèdits 

Org. Fun. Eco. Descripció
Crèdits
inicials Suplem. Crèdit total

12 934 35200 INTERESSOS DE DEMORA 9.153,00 48.000,00 57.153,00
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11 920 12000
RETRIB.BASIQUES
FUNCIONARIS SERV.GRALS. 240.214,00 2.915,54 243.129,54

12 934 12000
RETRIB.BASIQUES
FUNCIONARIS AREA HISENDA 205.593,00 2.380,86 207.973,86

21 151 12000
RETRIB.BASIQUES
FUNCIONARIS A.URBANISME 262.633,00 2.791,09 265.424,09

32 430 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS IPEP 36.723,00 409,87 37.132,87

33 321 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS EDUCACIÓ 70.059,00 735,16 70.794,16

41 331 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS CULTURA 44.623,00 484,08 45.107,08

42 336 12000 RETRIBUCIONS BASIQUES 47.473,00 523,89 47.996,89

44 332 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS BIBLIOTECA 53.119,00 549,20 53.668,20

47 332 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS ARXIU 23.188,00 250,22 23.438,22

52 231 12000

RETRIB.BASIQUES
FUNCIONARIS  BENESTAR
SOCIAL 210.035,00 2.304,99 212.339,99

61 337 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS JOVENTUT 23.077,00 255,39 23.332,39

62 340 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIS ESPORTS 18.826,00 212,99 19.038,99

71 150 12000
RETRIBUCIONS  BASIQUES
FUNCIONARIA A.SERVEIS 38.068,00 415,40 38.483,40

72 170 12000
RETRIB.BASIQUES  FUNC.  MEDI
AMBIENT 35.167,00 390,24 35.557,24

81 130 12000
RETRIB.BASIQUES
FUNCIONARIS POLICIA LOCAL 702.069,00 8.555,77 710.624,77

11 920 12100
RETRIB.COMPLEM.FUNCIONARI
S SERV.GRALS. 403.793,00 4.949,96 408.742,96

12 934 12100
RETRIB.COMPLEM.FUNCIONARI
S AREA HISENDA 301.217,00 3.922,11 305.139,11

21 151 12100
RETRIB.COMPLEM.FUNCIONARI
S AR.URBANISME 429.207,00 4.735,20 433.942,20

32 430 12100

RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES
FUNCIONARIS IPEP 58.166,00 653,93 58.819,93

33 321 12100

RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES
FUNCIONARIS EDUCACIÓ 91.960,00 1.072,60 93.032,60

41 331 12100

RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES  FUNC.
CULTURA 71.787,00 819,12 72.606,12

42 336 12100
RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES 67.968,00 723,54 68.691,54

44 332 12100

RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES
FUNCIONARIS BIBLIOTECA 80.540,00 856,19 81.396,19

47 332 12100

RETRIB.
COMPLEMENT.FUNCIONARIS
ARXIU 30.260,00 340,15 30.600,15

52 231 12100
RETRIB.COMPLEM.FUNCIONARI
S BENESTAR SOCIAL 261.252,00 306,19 261.558,19

61 337 12100

RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES
FUNCIONARIS JOVENTUT 34.026,00 2.997,25 37.023,25

62 340 12100
RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES ESPORTS 38.739,00 387,42 39.126,42
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71 150 12100
RETRIB.  COMPLEMENTARIES
FUNCIONARIS A.SERVEIS 52.697,00 447,71 53.144,71

72 170 12100
RETRIB.COMPLEMENTARIES
FUNC. MEDI AMBIENT 49.759,00 599,33 50.358,33

81 130 12100
RETRIB.COMPLEM.FUNCIONARI
S POLICIA LOCAL 1.626.680,00 542,43

1.627.222,
43

11 920 13000
RETRIB.PERSONAL  LABORAL
SERVEIS GENERALS 108.063,00 17.929,07 125.992,07

12 934 13000
RETRIB.PERS.LABORAL  AREA
D'HISENDA 195.704,00 1.193,39 196.897,39

20 231 13000
RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL PLA DE BARRIS 43.475,00 2.033,05 45.508,05

32 433 13000

RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL  SERVEI
EMPRENEDORIA 17.619,25 653,79 18.273,04

32 430 13000

RETRIBUCIONS  PERSONAL
PATRONAT  PROMOCIO
ECONOMICA 306.857,00 3.708,85 310.565,85

33 321 13000
RETRIB.  PERSONAL  LABORAL
EDUCACIÓ 259.770,00 2.826,51 262.596,51

34 321 13000
RETRIB.PERSONAL  LABORAL
LLAR INFANTS 176.687,00 1.875,23 178.562,23

42 336 13000
RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL MUSEU 97.869,00 627,45 98.496,45

43 491 13000

RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL  INSTITUT
COMUNICACIÓ 110.497,00 1.240,07 111.737,07

44 332 13000
PERSONAL  LABORAL
BIBLIOTECA MUNICIPAL 11.520,00 129,12 11.649,12

46 335 13000
PERSONAL  LABORAL  TEATRE
MUNICIPAL 60.202,00 681,71 60.883,71

47 332 13000
RETRIB.  PERSONAL  LABORAL:
ARXIU MUNICIPAL 57.621,00 735,25 58.356,25

52 231 13000
RETRIB.PERSONAL  LABORAL
BENESTAR SOCIAL 248.648,00 2.145,91 250.793,91

61 337 13000
RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL JOVENTUT 49.913,00 559,78 50.472,78

62 340 13000
RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL ESPORTS 562.699,00 6.463,97 569.162,97

71 150 13000
RETRIB.PERSONAL  LABORAL
AREA SERVEIS 128.181,00 1.458,29 129.639,29

72 170 13000
RETRIB.PERS.LABORAL  AREA
MEDI AMBIENT 23.205,00 265,19 23.470,19

73 430 13000
RETRIBUCIONS  PERSONAL
LABORAL ESCORXADOR 44.501,00 503,66 45.004,66

139558,11

    Crèdit extraordinari

Org. Fun. Eco. Descripció
Crèdits
inicials Suplem. Crèdit total

33 321 45000 APORTACIÓ ESCOLA EDUCACIÓ
ESPECIAL ELS ÀNGELS

0,00 13.701,50 13.701,50

13701,5

 Fons de finançament

Concepte Descripció Crèdits
inicials

Suplem. Crèdit total
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83000 ROMANENT  TRESORERIA  DESPESES
GENERALS

0,00 91.558,11 98.558,11

91.558,11

 Baixes per anul·lació

Org. Fun. Eco. Descripció
Crèdits
inicials Baixes Crèdit total

72 170 22712
CONTRACTE  RECOLLIDA  DE
RESIDUS 1.681.406,99 35.000,00 1.646.406,99

71 162 22710 CONTRACTE NETEJA VIÀRIA 1.506.006,00 26.701,50 1.479.304,50

61.701,50

Segon.- De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Tercer  .- Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor alcalde manifestant que es tracta d'una modificació, per un import de
139.550 000 euros, que bàsicament el que proposa és sentència que hem de complir
d'UTE  SANEJAMENT,d'un  tema  que  ve  de  l'any  2002,  91.000  euros  per  donar
resposta també a una part del pagament que ja s'havia fet en el seu moment però que
va  estar  mal  calculat  i  cal  liquidar  aquesta  quantitat,  que  és  fruit  de  la  paga
extraordinària del mes de desembre de 2012, i  una aportació nova que cal fer pel
col·legi Els Àngels de Palamós de 13.701 euros, perquè aquest any un despesa que
venia afrontant  el  Consell  Comarcal,  aquesta aportació no hi  és i  ha traslladat  als
Ajuntaments  l'obligació  d'aportació  en  funció  del  nombres  d'alumnes  que  té  cada
municipi,  per  tant,  és una aportació addicional  a  una partida que inicialment  en el
pressupost no se'n tenia coneixement.
Les fons de finançament, són el propi romanent de tresoreria que ve de la liquidació
del 2013 però que ja es va tenir previst l'any 2012, per tant, el que hem fet ha sigut
incorporar-lo. I  61.000 euros fruit de baixes, donat que tenim partida suficient en el
contracte de recollida de residus i de neteja viària, fruit que en principi encara no ha
entrat en vigor el nou contracte i això ens permet tenir un petit estalvi. Aquesta és la
proposta que es posa a votació i a debat.
 
-  senyor  Genover:  Nosaltres  en  aquesta  ens  abstindrem.  Estem  d'acord  amb
l'aportació que es fa a l'Escola dels Àngels però ens abstenim.
 
- senyor Sabrià: Per part nostra destacar l'aportació a l'Escola dels Àngels. La situació
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en la que havia quedat és realment complexa per la manca d'aportació per part de la
Generalitat,  i  crec que és realment positiu que, malgrat probablement no ens toqui
directament, que l'Ajuntament faci un esforç malgrat no estigués pressupostat i que
arribi on no ha arribat el govern. Per tant, destacar aquesta part i també pel que fa al
tema  d'UTE  SANEJAMENT,  és  una  sentència  que  ve  encara  del  pacte  de  les
havaneres, un llarg litigi,  en aquest cas sobre els interessos, i  cal fer-hi front i  ens
agradaria que amb això quedés definitivament tancat.
 
Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:
 
Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), total deu
vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions:  Senyors  Sabrià,  Vila,  Lledó,  la  senyora  Farrarons  (ERC),  el  senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), el senyor Rodrigo (PP) el senyor Guerra (PxC),
total vuit abstencions
 

13.-  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA  PER  SUPLEMENT  DE  CRÈDITS  A
CÀRREC  DEL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  DEL  PATRONAT  DEL
MUSEU. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vista  la  memòria  de  l’Alcaldia-Presidència  en  la  que  es  proposa  una  modificació
pressupostària  per suplements de crèdits  a càrrec del romanent líquid de tresoreria.
 
Vist l’informe d’Intervenció de data 17 d’abril de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer  .-  Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits  mitjançant el romanent líquid de tresoreria, que s’indica a continuació:

- Suplement de crèdit

Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdit
inicial

Suplement Crèdit 
definitiu

02 336 22000 Despeses oficina 500,00 500,00 1.000,00
02 336 22001 Adquisició Biblioteca 100,00 200,00 300,00
02 336 22300 Transport 1.000,00 2.600,00 3.600,00
02 336 22602 Edició i promoció 1.000,00 2.200,00 3.200,00
02 336 22608 Programa.activ. publiques 1.000,00 15.000,00 16.000,00
02 336 22700 Neteja 32.010,00 900,00 32.910,00
02 336 22706 Estudis tècnics i monitoratge 1.000,00 3.000,00 4.000,00
02 336 22707 Contractació serveis externs 30.000,00 11.820,00 41.820,00

TOTAL MODIFICACIÓ 36.220,00

- Fons de finançament 
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Concepte Denominació Import
870.01 Romanent de tresoreria per a suplements de crèdits 36.220,00

Segon.-   De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004 de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor alcalde manifestant que es tracta d'una modificació de 36.000 euros i
que bàsicament són despeses ordinària. Hi ha una despesa que cal fer, que és la
contractació de serveis externs, per 11.820 euros, que ve derivada d'una situació que
entenem que ha de ser  conjuntural  i  transitòria  per  donar  resposta a una situació
interna del propi Museu, de reajustament d'una persona que en aquest moment estem
intentant adequar el seu lloc de treball en una altra dependència de l'Ajuntament, i
entenem que això de cares al futur quedarà redefinir aquesta situació, i aquesta és una
qüestió extraordinària per intentar garantir el servei al Museu del Suro pel que queda
de l'any 2014. La font de finançament és romanent propi del Museu.

- senyor Guerra: Nosaltres li donarem suport perquè després de la inversió que s'ha fet
amb el Museu, no es pot tirar enrere una despesa perquè quedi un edifici molt bonic i
que no doni el servei que ha de donar. De totes maneres, el que sí demanaríem és
que les previsions siguin una mica més ajustades i realistes.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), i el senyor
Guerra (PxC), total onze vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions:  Senyors  Sabrià,  Vila,  Lledó,  la  senyora  Farrarons  (ERC),  el  senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), i el senyor Rodrigo (PP), total set abstencions

14.-  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA  PER  CRÈDIT  EXTRAORDINARI  A
CÀRREC  DEL  ROMANENT  LÍQUID  DE  TRESORERIA  PER  INVERSIÓ
FINANCERAMENT SOSTENIBLE. Aprovació inicial

Relació de fets:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària consistent en crèdit extraordinari  mitjançant el romanent de tresoreria
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de la liquidació del pressupost 2013 .

Vist l’informe d’Intervenció de data 31 de març de 2014

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits mitjançant el romanent de tresoreria, que s’indica a continuació: 

    Crèdit extraordinari

Org. Fun. Eco. Descripció
Crèdits
inicials Suplement Crèdit total

62 425 62700

Inversió millora energètica Piscina
municipal  per  instal·lació
deshumactadora 0,00 153.449,16 153.449,16

0,00 153.449,16 153.449,16

 Fons de finançament

Concepte Denominació Import

870.00 Romanent de tresoreria per a crèdits extraordinaris 153.449,16

Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Tercer  .-  Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor alcalde manifestant que aquesta és una primera modificació, en el
Ple passat ja es va parlar que hi havia un import de 335.000 euros per fer aquest
complement, fruit d'aquesta opció que hi ha d'inversions financerament sostenibles, i
per tant aquí fem la primera proposta, en el proper Ple portarem la segona, en la línia
del que ja vàrem comentar, fins i tot, amb la pròpia pregunta del senyor Vilà, que crec
que li hem fet arribar alguna proposta per correu electrònic. En tot cas, aquesta l'hem
avançada en aquest plenari per la urgència, sobretot perquè cal contractar aquesta
maquinària i això requereix un temps, per tant avancem aquesta aprovació, entenem
que és una eina que ens ha de permetre també un estalvi de despesa corrent, i per
això  ho  portem  en  aquest  plenari,  i  en  el  proper  plenari  portarem  la  resta  de
modificació  per  completar  aquests  335.000  euros  d'inversions  financerament
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sostenibles.

- senyor Genover: Nosaltres en aquesta també hi donarem suport, al tractar-se d'un
inversió d'estalvi energètic i sostenibilitat.
 
- senyor Vilà: Confirmar el que vostè deia, que el senyor Rangel, molt amablement, em
va passar el llistat, totalment informatiu, en cap moment era per decidir si hi estàvem
d'acord o no.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), senyors
Sabrià, Vila, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), total catorze vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions: , el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), el senyor Rodrigo (PP) i
el senyor Guerra (PxC), total quatre abstencions

15.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT
EXTRAORDINARI  A  CÀRREC  DE  BAIXES  PER  ANUL·LACIÓ  PRESSUPOST
INVERSIONS. Aprovació inicial

Relació de fets:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària  consistent  en  suplement  de  crèdits  i  crèdit  extraodinari   mitjançant
baixes per anul·lació del pressupost d'inversions.

Vist l’informe d’Intervenció de data 17 d’abril de 2014

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits mitjançant el romanent de tresoreria, que s’indica a continuació: 

 Suplement de crèdits 

Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdits
inicia Modificació

Crèdits
finals

21 150 61909 Inversions camins de ronda 30.000,00 15.000,00 45.000,00

71 164 62201 Obres millora cementiri municipal 38.108,35 21.006,85 59.115,20

    36.006,85

 Crèdit extraordinari

Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdits
inicia Modificació Crèdits finals
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21 336 68200 Rehabilitació Barraca Aigua Gelida 0 16.000,00 16.000,00

52 211 62700 Inversió projecte horts comunitaris 0 113.000,00 113.000,00

129.000,00

 Fons de finançament: baixes per anul·lació

Org. Pro. Eco. Descripció Crèdits totals Reducció Crèdit final

21 150 61927
Millora  passeig  cap  de  creus  fins
mirador Carles sentis 1.438,08 1.438,08 0

11 920 62500 Mobiliari serveis generals 51.075,30 5.964,15 45.111,15

20 231 63200 Millora local social carrer ample 6.923,81 1.990,57 4.933,24

21 150 61926
Millora  escales  garbí  i  passeig
x.misserachs 2.884,53 2.884,53 0,00

20 151 64000 Redacció projecte parc urbà carrilet 2.706,99 2.706,99 0,00

20 152 64000 Redacció projectes ascensors 5.498,40 5.498,40 0,00

20 150 61900 Execució obres parc urbà carrilet 8.582,14 8.582,14 0,00

21 150 61935
Obres  adequació  i  ordenació
escoles de Llofriu 12.709,11 12.709,11 0,00

21 150 61938
Tractament onze de setembre carrer
valls 72.950,98 20.750,98 52.200,00

21 150 61928
Tractament  urbà  carrers
metal·lúrgia, gas z.industrial 46.771,19 46.771,19 0,00

42 336 62900
Inversió  projecte  suberografia
museu del suro anualitat 2013 900.000,00 55.710,71 844.289,29

165.006,85

Segon.- Modificar la destinació dels següents ingressos amb caràcter afectat a les
inversions  previst  a  l’annex  d’inversions  del  Pressupost  de  l’Ajuntament  2014  i  a
l’expedient d’incorporació de l’excés de finançament de la liquidació del pressupost
2013, d’acord amb el següent detall:

 Situació inicial:

Descripció
préstec
2014

Estalvi
Presup..i
2014

préstec
2012

préstec
2010

prestec
extra.
2010

préstec
2009

baixa
transfer.
Invers.
Sauleda

Rte.  de
tresoreria
2007

Millora  passeig
cap de creus fins
mirador  Carles
sentis   1438,08      
Mobiliari  serveis
generals  5.964,15       
Millora  local
social  carrer
ample     1.990,57    
Millora  escales
garbí  i  passeig
x.misserachs   2.884,53      
Redacció projecte
parc urbà carrilet        2706,99
Redacció
projectes
ascensors       5498,4  
Execució  obres
parc urbà carrilet      8582,14   
Obres  adequació
i  ordenació
escoles de Llofriu    12.709,11     
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Tractament  onze
de  setembre
carrer valls    20.750,98     
Tractament  urbà
carrers
metal·lúrgia,  gas
z.industrial   46.771,19      
Inversió  projecte
suberografia
museu  del  suro
anualitat 2014 55.710,71        

Total 55.710,71 5.964,15 51.093,80 33.460,09 1.990,57 8.582,14 5.498,40 2.706,99

 Situació final:

Descripció
préstec
2014

Estalvi
Presup..i
2014

préstec
2012

préstec
2010

préstec
extra. 2010

préstec
2009

baixa
transfer.
Invers.
Sauleda

Rte.  de
tresoreria
2007

Inversions  camins
de ronda 15.000,00        
Obres  millora
cementiri
municipal 21.006,85        
Rehabilitació
Barraca  Aigua
Gelida 16.000,00        
Inversió  projecte
horts comunitaris 3.703,86 5.964,15 51.093,80 33.460,09 1.990,57 8.582,14 5.498,40 2.706,99

55.710,71 5.964,15 51.093,80 33.460,09 1.990,57 8.582,14 5.498,40 2.706,99

Tercer.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Quart  .- Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007, del
present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats Locals
del Ministeri d’Economia i Hisenda

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el  senyor  alcalde que es tracta d'una modificació,  per  nosaltres,  important,
perquè és per donar resposta a tres elements importants pel nostre municipi, un és el
fet de poder invertir en la primera fase dels horts públics, que és una demanda de la
Mesa de l'Habitatge, també dotem de recursos la rehabilitació de la barraca d'Aigua
Xelida que també és una ocupació que hem rebut fa poc i ens permet adequar aquell
entorn,  també habilitem una part  de recursos per  intentar  fer  obres  de millora als
camins de ronda, la qual cosa és un esforç que entenem que ha de millorar la nostra
qualitat  paisatgística,  com  a  elements  de  referència  turística.   El  finançament,
bàsicament, ve d'obres que s'han anat executant i hi ha hagut sobrants, i el destinem
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per fer aquestes inversions.

- senyor Genover: En aquesta modificació ens abstindrem.

- senyor Vilà: Ha comentat vostè, en part, que els suplements de crèdit, uns van per
les inversions al camí de ronda i les altres per obres de millora al Cementiri municipal.
Són xifres molt concretes, per tant, quan es fa una modificació o un suplement de
crèdit és perquè es té un projecte pensat i ja moltes vegades comptat. Voldríem saber
les inversions al camí de ronda, si es tracta de reparacions puntuals o segueixen algun
tipus de pla director o si tenen alguna idea de les successives millores que volen anar
fent  als  camins  de  ronda.  I  també voldríem saber,  aquesta  xifra  tant  concreta  de
21.006,85  euros,  de  suplement  del  Cementiri  municipal,  que  fa  un  crèdit  total  de
59.115,20 euros, a què es dedicarà, perquè normalment, els últims anys, recordo que
les  millores  de  Cementiri  municipal  rondaven els  40.000 euros,  passem de cop  a
60.000 euros, i volem saber a que es deu.

- senyor alcalde: Com que són preguntes concretes dels projectes urbanístics, passo
la paraula al regidor senyor Rangel per concretar-ho.

- senyor Rangel: Pel que fa referència als 21.006,85 euros, jo suposo que aquests
006,86 deu haver sigut algun número que el senyor Interventor ha posat per acabar-ho
de quadrar tots els ingressos amb les despeses. Pel que fa a les obres de millora del
Cementiri municipal, cada any hi han hagut al voltant d'aquesta inversió, perquè el Pla
Director  del  cementiri,  sempre s'ha anat  treballant  en aquesta línia,  al  voltant  dels
trenta o quaranta mil euros, aquest any hi ha hagut, i vostè recordarà que en el Pla
d'obres de 2014 hi havia una sol·licitud que en aquests moments està pendent de la
seva acceptació final,  però el  que en aquests moments  ens estem trobant és que
tenim un nombre de nínxols nous una mica complexe i delicat i  per tant el que no
voldríem és  passar  al  pressupost  de  l'any  que  ve  l'execució  d'aquestes  obres  de
construcció de nínxols nous. Aquesta seria la justificació de les obres de millora del
Cementiri municipal.
I pel que fa a les inversions del camí de ronda, aquesta és una aposta que crec que
aquest govern s'ha caracteritzat per anar-hi insistint i intervenint i no deixar de costat
aquest aspecte. En aquests moments estem en una situació una mica esperançadora
en relació  a Costes.  Vostè  sap que entre  els  carrers  de l'Àvia  Catalana i  de  l'Illa
Blanca, a Aigua Xelida, hi ha un tram de camí de ronda que està tancat i els quatre
accessos estan segellats per un risc tant de les escales com per alguns dels trams que
hi ha allà, estem parlant d'un tram d'uns 400 metres de longitud però que els que hem
tingut la sort de poder-hi passar sabem que és un dels trams més bonics, no del nostre
terme municipal  sinó de tota la  Costa Brava,  i  el  que en aquests moments  estem
intentant aconseguir amb Costes, és que ells se'n facin càrrec de tota la normalització
d'aquest tram de camí i l'Ajuntament el que hauria de fer és adequar les escales que
donarien accés a aquest  camí de ronda,  i  atès l'estat  i  la  dificultat  d'execució,  les
despeses són aquestes que posem aquí i quan tinguem el projecte afinat fins a l'últim
cèntim sabrem exactament el que costa.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:
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Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC), els senyors Gómez, Pujol, Prats, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), total deu
vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), el senyor
Genover i la senyora Recio (Entesa), el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC),
total vuit abstencions

A.2)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

16.-  PROJECTE  DE  REGULARITZACIÓ  DE  FINQUES  AFECTADES  PER
L’ALINEACIÓ DEL CARRER BAIX CAMP, A PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vist el Projecte de regularització de finques afectades per l’alineació del carrer Baix
Camps,  a  Palafrugell,  elaborat  per  l’equip tècnic  i  jurídic  de l’Àrea d’urbanisme de
l’Ajuntament,  amb  la  finalitat  de  regularitzar  l’alineació  d’aquest  carrer,  tot  donant
compliment a una reivindicació històrica dels veïns d’aquest carrer.
 
Atès que la redacció i tramitació d’aquest expedient té la seva regulació a l’article 166
del  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de  la  Llei
d’urbanisme, pel  que la tramitació que s’ha de seguir  és la contemplada a l’article
119.2 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la
Llei d’urbanisme, amb les modificacions introduïdes per la Llei 3/2012, de 22 de febrer,
de modificació d’aquest Text refós.
 
Atès que en data 28 de gener de 2014, es va formalitzar un conveni entre l’Ajuntament
de Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el senyor Juli Fernández Iruela, i els
propietaris de les finques afectades per la nova alineació del carrer Baix Camp, on
donen  la  seva  conformitat  a  la  nova  alienació  resultant  d’aquest  Projecte  de
regularització  i,  per  tant,  accepten  que  aquesta  sigui  aprovat  pel  Ple  Municipal  i
finalment inscrit en el Registre de la Propietat de Palafrugell, la qual cosa comporta la
cessió a l’Ajuntament de terrenys afectats pel vial resultant. 
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 d’abril  de
2014.
 
ATÈS el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment
de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar  inicialment  el  Projecte de regularització  de finques afectades per
l’alineació del carrer Baix Camp, a Palafrugell, elaborat per l’equip tècnic i jurídic de
l’Àrea d’urbanisme de l’Ajuntament.
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Segon.- Disposar  l’obertura  d’un  període  d’informació  pública  d’un  mes,  amb  la
publicació dels respectius edictes al Butlletí Oficial de la Província de Girona i a un
diari  d’àmplia  difusió  provincial,  així  com la  seva  disposició  al  tauler  d’edictes  de
l’Ajuntament i a la pàgina web municipal.
 
Tercer.- Notificar aquest acord a tots els propietaris de finques del carrer Baix Camp,
als  efectes  que  puguin  formular  al·legacions  o  suggeriments  durant  el  període
d’informació pública d’aquest projecte. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
A proposta del senyor alcalde es farà el debat conjunt dels punts 16 i 17 de l'ordre del
dia.

Intervé el senyor Rangel manifestant que estem parlant d'un projecte de regularització
de finques i d'un projecte de millora urbana. Estem davant d'un procés una mica atípic
del  que  podríem  anomenar  el  planejament  derivat,  el  desenvolupament  del
planejament derivat que per agilitzar la situació, sobretot pel que fa referència a la
consecució de la propietat, el que substituïm és un teòric projecte de reparcel·lació per
un projecte de regularització de finques. Estem parlant del sector del Pi Verd, que el
planejament del 2007 va plantejar uns creixements al voltant del que és l'escola Pi
Verd i la connexió del carrer de la Tarongeta amb la part del Barri  de Sant Josep,
mitjançant del carrer d'Àngel López i estem parlant del camí que connectava aquest
nou carrer amb el de Pompeu Fabra. És un camí de terra que en el seu voltant hi havia
algunes propietats privades i algunes edificacions preexistents i que amb l'aprovació
del planejament de l'any 2007 varen quedar fora d'ordenació i la dificultat de donar-li
resposta,  tant  en  l'anterior  mandat  com en aquest,  ha  estat  un dels  objectius  per
aconseguir normalitzar una situació d'urbanització. Aquesta situació s'ha aconseguit
materialitzar, després de converses, mitjançant un consens i la signatura d'un conveni
entre tots els propietaris, a finals de gener d'aquest any, i  a partir d'aquí el que estem
fent és anar avançant de forma formal, tots els passis que ens permetran formalitzar la
situació  d'urbanització  d'aquell  carrer.  Ara,  inicialment  fem  aquest  projecte  de
regularització de finques, que ens permetrà obtenir el sòl públic per després poder fer
la seva inscripció en el Registre de la Propietat i tenir-ne la propietat per tirar endavant
l'actuació. Avui fem una aprovació inicial, paral·lelament fem l'aprovació inicial del Pla
de Millora Urbana, que és l'element que donarà coherència a tots els passos posteriors
que es donaran, ja s'ha pactat, a grans trets els costos i la tipologia de la intervenció
que es farà,  i  un cop això estigui  aprovat  definitivament,  s'haurà d'aprovar  inicial  i
definitivament el projecte bàsic i executiu per poder tirar tot això endavant, i quan això
sigui  efectiu  podrem  iniciar  el  projecte  de  contribucions  especials,  que  obliga  a
l'Ajuntament a fer les aportacions corresponents del 50%, que és un dels altres punts
del pacte que s'ha signat, i  als veïns la part proporcional de l'altre 50%, quan això
estigui  tot  acabat,  seguint  tota  la  seva  tramitació  formal,  amb  tots  els  passos
d'exposicions públiques corresponents es podrà iniciar les obres i arribar a l'objectiu
finalista,  que  és  arreglar  aquell  carrer  d'una  vegada  per  totes,  que  en  aquests
moments  és  un  dels  pocs  carrers  que  està  sense  voreres  i  sense  asfaltar  i  en
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condicions d'enllumenat molt precàries.

- senyor Guerra: En primer lloc felicitar-los per la gestió, perquè prou difícil és arribar
normalment  a  un  consens  per  una  requalificació  d'aquest  estil,  amb  la  qual  cosa
nosaltres els ho donarem suport.

- senyor Genover: Nosaltres també els hi donarem suport i estem contents que s'hagi
pogut solucionar aquest tema.

- senyor  Vilà:  Ens hem de felicitar  per  haver dut  a terme aquesta millora d'aquest
carrer, l'últim carrer, crec, de la trama urbana, sense asfaltar, per tant hi votarem a
favor.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC),  els  senyors  Gómez,  Pujol,  Gabarró  i  la  senyora  Frigola  (CiU),  els  senyors
Sabrià, Vila, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), el senyor Genover i la senyora Recio
(Entesa), el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), total disset vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions: El senyor Prats (CiU), total una abstenció.

17.-  PROJECTE  DE  MILLORA  URBANA  DEL  CARRER  BAIX  CAMP,  A
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vist  el Projecte de millora urbana del carrer Baix Camp, a Palafrugell, redactat per
l’equip tècnic de l’Àrea de projectes i  obres de l’Ajuntament,  i  que es composa de
memòria, estudi bàsic de seguretat i salut, annexes, plec de condicions, amidaments,
pressupost i plànols, amb un pressupost d’execució per contracte cent dotze mil nou-
centes noranta-vuit  euros amb vint-i-sis cèntims (112.998,26 €),  amb el 21% d’IVA
inclòs.
 
Atès l’informe emès per la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  obres,  serveis,  medi
ambient, patrimoni i millora de la qualitat urbana, a la sessió celebrada el 22 d’abril de
2014.
 
Atès el que preveu l’article 37 i 38 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels Ens
Locals (Decret 179/1995), pel que fa a la tramitació dels projectes d’obres locals, i
l’article 219 de la Llei municipal i de règim local, pel que fa a la documentació que han
de contenir aquests projectes.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar inicialment el  Projecte de millora urbana del carrer Baix Camp, a
Palafrugell, redactat per l’equip tècnic de l’Àrea de projectes i obres de l’Ajuntament, i
PLE2014/4 de 29 d' abril de 2014 43



que es  composa de  memòria,  estudi  bàsic  de seguretat  i  salut,  annexes,  plec  de
condicions,  amidaments,  pressupost  i  plànols,  amb  un  pressupost  d’execució  per
contracte cent  dotze  mil  nou-centes  noranta-vuit  euros  amb  vint-i-sis  cèntims
(112.998,26 €), amb el 21% d’IVA inclòs.
 
Segon.- Disposar  la  publicació  d’un  edicte  al  Butlletí  oficial  de  la  província  per  a
l’obertura d’un període d’informació pública de trenta dies hàbils, a comptar des del dia
següent al de la seva publicació, així com la seva disposició al tauler d’anuncis de
l’Ajuntament i la seva inserció al web municipal (www.palafrugell.net), de conformitat
amb el que preveu l’article 37.2 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels Ens
Locals.
 
Tercer.- Notificar  aquest  acord  i  demanar  els  respectius  informes  sobre  aquest
projecte als caps de les àrees de la Policia Local, l’Àrea de Serveis i l’Àrea de Medi
Ambient de l’Ajuntament.
 
Quart.- Notificar aquest acord d’aprovació inicial a la totalitat dels propietaris afectats
per les obres de millora urbana contemplades en aquest  projecte,  als  efectes que
puguin consultar el projecte i presentar els suggeriments o propostes que considerin
oportunes durant el període d’informació pública.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

A.2) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones

DECLARACIÓ  DE  LA  FEDERACIÓ  DE  MUNICIPIS  DE  CATALUNYA  I
L'ASSOCIACIÓ  CATALANA  DE  MUNICIPIS  I  COMARQUES  "35  ANYS
D'AJUNTAMENTS DEMOCRÀTICS AL SERVEI DE LA CIUTADANIA".-Aprovació.-

Relació de fets:

Atès  que  el  3  d’abril  d’enguany  s’han  acomplert  trenta-cinc  anys  de  les  primeres
eleccions municipals democràtiques i  el 19 d’abril  trenta-cinc anys de la constitució
dels ajuntaments democràtics.
 
Atès que la Federació de Municipis de Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis 
han  redactat  la  Declaració  “35  anys  d’Ajuntaments  democràtics  al  servei  de  la
ciutadania”.
 
Atès que els arguments i supòsits que destaca l’esmentada declaració constitueixen
un manifest  de  ple  suport  als  ajuntaments  democràtics  i  en  reivindiquen un  millor
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finançament.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

ADHERIR-SE a  la  Declaració  “35  anys  d’Ajuntaments  democràtics  al  servei  de  la
ciutadania”  redactada  per  la  Federació  de  Municipis  de  Catalunya  i  l’Associació
Catalana de Municipis i Comarques.
 
DONAR  trasllat  d’aquest  acord  a  la  Federació  de  Municipis  de  Catalunya  i  a
l’Associació Catalana de Municipis i Comarques.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  alcalde  manifestant  que  aquesta  és  una  proposta  que  ve  de  la
Comissió Informativa de Serveis a les Persones. Més que mai, malgrat que han de
passat 35 anys, penso que és important reivindicar el paper dels ajuntaments, més
que mai en aquests moments que sota l'excusa de l'austeritat, es vol limitar el nostre
poder i  competències. Per tant,  penso que aquesta proposta, la reivindicació de la
funció de l'Ajuntament al  servei públic, l'aportació que han fet els ajuntaments a la
normalització democràtica del nostre país i també la defensa de les seves funcions
malgrat les dificultats. Per tant, crec que és just que en aquests moments, 35 anys
després,  reivindiquem  la  funció  dels  ajuntaments  i  que,  malgrat  que  cal  prioritzar
segurament l'eficàcia i l'eficiència, aquesta no ha de posar mai en perill la qualitat del
servei públic dels serveis que oferim, per tant, crec que és important que en aquest
plenari, donat que és una declaració que ve fruit de la declaració de la Federació de
Municipis  i  de  l'Associació  Catalana  de  Municipis,  crec  que  fora  bo  que  també
aprovéssim aquesta reivindicació d'aquest gran servei que els ajuntaments hem fet pel
que és normalitzar la situació de pobresa al nostre país.

- senyor Guerra: L'única pregunta que li puc fer és, realment que li traslladaria vostè
als ciutadans de Palafrugell, que els hi aporta de bo, de benefici, aquesta proposta que
vostè fa?.

- senyor Genover: Des de l'Entesa hi donem suport i estem convençuts que aquest és
el camí.

- senyor Sabrià: Simplement sumar-nos a la declaració, crec que és bo que ho facin
les dues entitats per consens i jo crec que un reconeixement a la tasca que es fa des
d'aquests 35 anys d'ajuntaments, que ens han ajudat a modernitzar el país, a acostar
els serveis a la seva ciutadania, podríem fer una llista llarguíssima, per tant, totalment
merescut.

- senyor alcalde: Senyor Guerra, jo crec que la gent ha d'entendre és que amb aquesta
declaració el que traslladem és el reconeixement a la feina feta durant aquests 35
anys,  i  sobretot  reivindicar  l'autonomia  municipal,  que  últimament  està  força  en
qüestió. Per tant, reconeixement i reivindicació per seguir avançant en la millora dels
serveis que els ciutadans, en aquest cas, necessiten.
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Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

19.- INFORMES

Intervé el senyor Rangel manifestant que a la Junta de Portaveus es va plantejar la
situació que, atès que estem en el procés d'adjudicació del servei de manteniment de
les vies públiques, si l'adjudicatari que havia guanyat, presentava la fiança, hi hauria
un punt, en aquest plenari d'adjudicació. Com que això no ha estat factible i no s'ha
produït, aquest punt s'ha retirat de l'ordre del dia, també és explicatiu del perquè a
l'ordre del dia del plenari, a part de la moció de l'entesa, hi havia l'acta de la taula de
valoració.

20.- PRECS I PREGUNTES

Intervé el senyor Guerra manifestant que hi havia una pregunta en l'anterior plenari en
el sentit de com estava la reclamació del deute de 400.000 euros a l'antic equip de
govern, si l'havien reclamat o no.

- senyor alcalde: Ja li vaig contestar que en la proposta que s'havia fet anteriorment,
s'habilitava al  govern a  estudiar les possibilitats i  en aquest moment  estem en la
mateixa situació d'intentar estudiar les possibilitats. No hem avançat més, només s'ha
fet aquella proposta de plenari, en tot cas hi havia un punt que habilitava al govern i
aquest decidirà el que fa, en tot cas, no es preocupi vostè que si el govern ho fa, com
que haurà de ser un acord de Junta de Govern no serà pas un acord d'alcaldia, en la
Junta veurà que l'acord s'ha pres, però en aquest moment no hi ha res al respecte.

- senyor Guerra: Felicitar en primer lloc a l'Àrea de Serveis, per la neteja que han fet a
darrera de l'edifici de la telefònica, que realment ha quedat molt bonic, però volia fer un
suggeriment, en el sentit que amb una d'aquestes petites partides que no s'han donat
a algunes associacions, es podria, em sembla que l'any passat ja va sortir el tema,
però de cares a la temporada que comença ja, és podria instaurar els dispensadors de
les bossetes pels gossos, que hi ha molta gent allà, començant pels restauradors, que
agrairien que hi hagués algun dispensador, perquè el que hi ha al Port Pelegrí sembla
una broma de mal gust. Està tancat i hi ha un rètol que posa que si li fan falta bosses,
acosti's a l'Ajuntament de Palafrugell. Em sembla que no és una despesa molt gran.

- senyora Recio: Es varen convocar les places d'interinatge per la Policia Local per la
temporada d'estiu, el mes de febrer, hem sentit a dir que no és així i ens agradaria que
ens confirmin,  que es tornen a convocar unes places d'interinatge pel procediment
d'urgència. Amb tots els respectes, ens  sembla una falta de previsió increïble, perquè
si es varen convocar unes places el mes de febrer, que ara se n'hagin de tornar a
convocar unes altres.
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- senyor Pujol: Les places que s'han convocat ara ha sigut perquè no hi han hagut
prou aspirants que superessin el mínim exigible i han quedat vacants alguna plaça, en
algun cas, alguna persona tot i haver aprovat no li ha interessat i ha renunciat a la
seva plaça i per seguir la legalitat es tornen a convocar places, però no per urgència.
Les bases s'estan acabant de redactar i no es farà borsa per urgència.

- senyora Recio: També ens agradaria que ens expliquessin, recentment ha sortit la
sentència dels fets ocorreguts el mes de març de 2009, em sembla que no és ferma, si
no m'equivoco.

- senyor alcalde: Que ja sàpiga no és ferma perquè està recorreguda, en qualsevol
cas, el que li demanaria és que d'aquest tema, si vostè vol consultar l'expedient, pot
venir a l'Ajuntament a consultar-lo tranquil·lament, està tot a baix.

- senyora Recio:  Arrel  d'això,  si  no m'equivoco,  els agents de la Policia que estan
imputats, des de l'Ajuntament se'ls hi  paga la defensa jurídica.  Llavors he vist una
resolució de l'alcaldia, la número 1006, de denegació d'assistència jurídica a un altre
agent. Ens agradaria que ens expliquessin perquè a uns sí i a altres no.

- senyor alcalde: En qualsevol cas, a l'agent que se li va donar assistència jurídica en
el seu moment, pel tema dels mòbils, se li va donar perquè el conveni parla d'aquesta
obligació,  i  ara  li  hem  requerit  que  ho  ha  de  tornar  perquè  també  diu  que  si  et
condemnen has de tornar els diners. I pel que fa a la petició que s'ha denegat, és
perquè entenem que, a la vista dels informes jurídics que tenim, que són actuacions
fora del que són el seu àmbit i que l'Ajuntament ha de protegir aquesta activitat, per
tant, en qualsevol cas entenem que en aquest cas s'ha de denegar, que l'anterior es
va donar perquè s'entenia que sí i que ara s'ha de requerir la devolució perquè l'han
condemnat, que és el procés que l'Ajuntament ha iniciat. En qualsevol cas li dic que si
en relació a aquests expedients vostè té algun dubte o algun tema concret, com que
és un tema molt i molt jurídic, crec que no és un tema polític sinó que és jurídic, fruit
dels  informes  jurídics  i  dels  informes  de  Recursos  Humans,  podem  consultar
l'expedient en qualsevol moment a l'Àrea de Secretaria.

- senyora Farrarons: Acabem de sortir d'una Setmana Santa que ens fa preveure una
ocupació turística, que fins i tot pot ser millor que l'any passat, això junt amb el que ja
es va detectar l'any passat d'una accentuació d'un cert tipus de turisme d'ús de dia de
l'entorn i del territori i dels serveis del poble, que l'any passat ja va repercutir en un
desfase dels serveis respecte a les necessitats. Havent detectat això l'any passat i
veient  la  previsió  per  aquest  any,  que  es  poden  ajuntar  les  dues  coses,  de  més
ocupació turística tradicional, amb l'accentuació d'aquest model de turisme de dia, si
l'Àrea  de  Serveis  té  alguna  millora  o  alguna  proposta  pensada  per  poder  donar
resposta a aquesta necessitat que realment és una de les imatges que s'emporta el
nostre turista, tant de la neteja de papereres com de la recollida selectiva. 

-  senyor  Rangel:  M'agradaria  compartir  el  tema  que  ens  planteja  la  regidora
d'Esquerra. Nosaltres tenim com cada any, previst, adjudicat i formalitzat amb la part
econòmica,  totes  les  possibilitats  que  poden  donar.  Com  que  cada  any  és
completament diferent, quan es produeix algun episodi de Setmana Santa, que sabem
que farà bon tems i hi haurà major afluència, es poden produir aquestes situacions en
les quals pot haver-hi més turisme i per tant més necessitats i més demanda, actuen
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en conseqüència. El que no tindria massa sentit és donada aquesta especificitat que
vostè ens demana, m'agradaria que aquestes demandes ens arribessin a l'Àrea de
Serveis des dels estaments turístics i  de promoció econòmica corresponents,  a fi  i
efecte que en tinguem coneixement que ha de venir molt més gent un cap de setmana
concret, aquesta situació vostès comprendran que ens és molt difícil  tenir la vareta
màgica, però el que no podem fer és començar a implementar tots els serveis, en uns
moments i amb una climatologia que no sabem si serà bona, dolenta o molt dolenta.
Aquestes situacions les intentem adaptar, modificar i ser el suficientment curosos per
ser flexibles, però encertar-ho és molt possible. Cal tenir una disponibilitat clara per
tenir aquesta flexibilitat, i una col·laboració de tots els sectors. 
També dir-li que quan entenem que aquesta situació es pot millorar fem les actuacions
que podem fer, en relació, no tant amb la selectiva sinó pel que fa referència a tot el
tema de recollida d'escombraries i de residus, el porta porta de domèstica, on estem
insistint i és un dels camps de treball important pel que fa referència al comercial i de
la Vila i de les platges.

- senyora Farrarons: En primer lloc dir al senyor Rangel que sí que som conscients
que es fan reforços quan es poden fer,  el  que no li  demanava és que improvisés
segons el temps, però el que sí està clar és que les papereres a les tardes, com que la
gent marxa de la platja, les papereres estan plenes a les sis de la tarda i ho estan fins
l'endemà al  matí  que les buiden.  Jo pensava més amb una regulació horària  dels
serveis, la recollida selectiva del cartró es fa el divendres a les vuit del matí i molts
establiments no han ni obert, si es pogués adaptar l'horari. Jo entenc que els sistemes
s'han  d'estandaritzar  i  que  les  puntes  no  es  poden  cobrir  però  potser  es  podrien
preveure  petits  ajustaments.  Entenc  que  és  una  feina  molt  difícil  i  li  agraeixo  els
esforços que s'estan fent últimament,  però potser es podrien contemplar  les noves
tendències, perquè els repartidors no tots venen a les set del matí i perquè les platges
s'utilitzen fins molt més tard del que s'havien utilitzat tradicionalment.

- senyor Vilà: Un dels decrets dels que s'ha donat coneixement és el 1002, on l'alcalde
dóna coneixement  i  dóna validesa a uns canvis  d'horaris  i  de rutes de la Sarfa,  a
Calella, Llafranc i Tamariu. Voldríem saber si aquests canvis són els estipulats d'estiu i
hivern, o hi ha hagut una remodelació més profunda.

- senyor alcalde: En base a aquests canvis, després d'una negociació intensa amb
Sarfa, el que s'ha aconseguit és poden donar servei a les platges a través d'un nou
producte que creiem que serà un producte turístic molt potent, que és el bus turístic,
que en aquest cas el que farà és unir Palafrugell amb els diferents nuclis, però també
enllaçar els diferents nuclis entre si. D'aquí a unes setmanes hi haurà la presentació,
és un bus descapotat, d'un format mitjà. En aquest sentit, sobretot creiem que el gran
beneficiat és Tamariu perquè passem a tenir 12 serveis diaris, i també perquè a més a
més, podrà entrellaçar els diferents recursos turístics. Ara l'autobús arribarà fins a dalt
a Cap Roig, ara hi arribarà, també arribarà al Far. S'ha fet una distribució de totes les
parades per tot el territori.
Aprofito, ja que ha fet la pregunta, per agrair, per una banda a Sarfa tot l'interès i tot
l'esforç que hi ha posat per poder fer aquest augment de les línies, que és com s'ha
tramitat. Agrair també a la Generalitat el fet que ens ho han posat fàcil i no hi ha hagut
cap mena de trava burocràtica, i també agrair l'esforç que està fent el sector turístic
perquè hem de dir  que han fet un acompanyament molt  important des de l'ATP, a
l'hora  de  valorar  les  parades  i  quina  era  la  manera  més  idònia,  i  també  la  seva
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implicació amb el sistema de venda dels tiquets, perquè val a dir que això incorporarà
un tiquet de caràcter turístic, que serà un tiquet diari que podràs pujar i baixar tantes
vegades com et sigui necessari.
Creiem que és un producte molt  potent  i  fins ara no s'havia donat més informació
perquè des de la pròpia empresa Sarfa se'ns havia demanat, tenint en compte que era
un tema que s'havia de tramitar a la Generalitat, que fóssim molt curosos amb aquesta
informació, i just aquest matí s'ha signat el conveni a tres bandes, amb l'ATP, per tant,
el sector turístic sí que estava molt al cas i han estat uns col·laboradors molt dinàmics.
Fruit d'això hem aconseguit una col·laboració amb Sarfa, i el compromís de Sarfa és
que durant tota la tardor hivern, hi haurà també quatre serveis diaris a Tamariu, sense
cost,  i  quan dic sense cost és que ells  mateixos assumiran el  cost extra que això
suposa, perquè abans no hi havia servei, Tamariu el tenien connectat durant l'estiu
amb dos serveis però després la resta de l'any no hi havia cap mena de viatge que
enllacés  Tamariu  amb Palafrugell.  Doncs  fruit  d'això,  no només hem guanyat,  per
Tamariu en concret, aquests 12 serveis a l'estiu, sinó que també hem guanyat aquests
quatre a l'hivern i a final d'any passarem comptes, mirarem com ha anat i Sarfa ens
proposarà  si  continua  o  no,  però  ara  mateix  assumeix  el  risc  i  assumeix  el  cost
d'aquestes quatre passades diàries.

- senyor Vilà: Se m'acudeixen dues preguntes. Una, el  servei  tradicional del bus a
l'estiu desapareixerà i  quedarà substituït  per aquest?. I  la segona, si aquest model
conviurà amb el tren turístic o al tren turístic que li passarà? 

- senyor Gómez: Hi ha una convivència amb el servei de bus regular, i això a més a
més també ens va molt  bé, perquè en puntes això ens permetrà que sobretot ens
assegurem que no ens quedi mai gent a terra, tingueu en compte que és un autobús
petitó, són unes 34 places. Nosaltres preveiem que tindrà una afluència important, que
funcionarà molt, sobretot a les tardes. Val a dir que fruit  d'aquesta afluència també
hem  previst  que  una  persona  de  l'IPEP,  un  dinamitzador  turístic,  pugui  estar
acompanyant  a la gent a l'autobús,  cada tarda i  durant els caps de setmana, i  és
important que s'ha intentat buscar aquest encaix, per tant, és una ampliació de línies.
El que sí entenem que no tenia cap sentit era mantenir una competència directa amb
el trenet, per tant el trenet se sacrifica i aquest autobús fa de trenet i molt més. Estarà
enfocat molt a un públic familiar.

-  senyor  alcalde:  De  totes  maneres  estarem  d'acord  que  el  trenet,  en  la  darrera
temporada, va deixar força que desitjat.

- senyor Sabrià: Ens preocupa la situació de la Policia i les notícies que hem tingut els
darrers dies. Tant la sentència pel que fa al tema dels mòbils i la nevada, com també,
en aquest cas, la implicació d'un agent en un fet delictiu. La pregunta bàsicament és
quines  decisions  s'han  pres.  D'altra  banda  ens  preocupa  sobretot,  més  enllà
d'aquestes decisions, la imatge, saber si tenen previst alguna cosa, i a més a més
oferir-nos  a  col·laborar  en  el  cas  que  puguem  ajudar,  perquè  és  un  tema  prou
important pel  municipi  i  que hauríem de treballar tots conjuntament.  En tot cas les
preguntes concretes són: Quines decisions s'han pres fins ara i a partir d'aquí, quina
política tenen pensada per recuperar la imatge del cos?

- senyor alcalde: Com vostè diu són dues notícies que no agraden mai, n'hi havia una
que era possible, que era el tema dels mòbils, que estava ja en un procés. L'altra és
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totalment  nova,  ningú sabia  la  investigació  que hi  havia.  El  que s'ha fet  és iniciar
expedient  administratiu  a  l'agent  afectat,  òbviament  la  primera  sentència  està
recorreguda per tant ell està de baixa i ja té un expedient informatiu obert, i el que
s'haurà de fer aram és sobretot parlar molt amb la gent que està treballant per tornar a
recuperar una certa normalitat amb la policia, perquè la gent quan surten aquestes
notícies, després d'un temps on almenys mediàticament hi havia una certa pau, això
no agrada a ningú.
Per tant,  el  primer  objectiu és obrir  expedient informatiu que ja està obert  i  alhora
intentar fer les tasques internes perquè la normalitat torni a ser el que li pertoca. En tot
cas, si hi hagués alguna altra cosa els mantindrem informats, perquè tampoc sabem
exactament les diligències, sobretot en el segon cas, no sabem com estan, fa tot just
una setmana i penso que hi ha secret de sumari encara i no sabem gaire res més.

- senyor Sabrià: Moltes gràcies. En tot cas ratificar la nostra voluntat de participar,
entenem que això és molt recent i per tant ens han explicat més la decisió presa fins
ara  que  no  com  s'afronta  el  futur  a  partir  d'aquí,  ens  agradaria  que  en  això  hi
treballessin  i  ens  agradaria  ser-ne  partícips,  perquè penso que clarament  hem de
buscar una millora de cares a futur. 
Una altra pregunta. Penso que fa dos plens preguntàvem pel camí de ronda a l'alçada
del Golfet. Ens vàrem explicar que el seu pas més proper o més llunya a la costa, en
tot cas ja sabem que hi ha hagut la reunió amb Costes, que és la resposta que varem
tenir aquell  dia i  per tant,  ens agradaria que ens informéssim del resultat d'aquella
reunió.

- senyor Rangel: No va ser una reunió formal sinó que va ser una visita “in situ” a la
proposta que inicialment el que es valorava era la connexió la plaça des de dalt de les
escales fins a trobar el traçat que el planejament i Costes ens plantejaven en els seus
projecte,  un  traçat  alternatiu  que  donés  resposta  a  la  demanda  que  en  aquests
moments se'ns havia plantejat per part de “Salvem el Crit” i l'Associació Aritjol.  Amb
els  plànols  que  ens  plantegen  i  amb el  Delegat  Territorial,  l'enginyer  de  Costes  i
l'arquitecte de la casa, vàrem recórrer tot aquest traçat i  no només la proposta que
inicialment s'havia plantejat  sinó tot  un traçat  alternatiu molt  més contundent  i  que
arribava fins gairebé a sota el mirador que hi ha darrera el castell de Cap Roig des de
la  plaça de dalt  les  escales.  Un cop  vistos  aquests  dos  traçats  i  valorats  la  seva
incorporació als dos grans àmbits d'incorporació en els quals s'ha de tenir present que
hi han de ser-hi, una en el projecte de camí de ronda de Costes, i dos a la llicència
d'obres que en aquests moments l'Ajuntament ha donat a la propietat  que amb el
sector de millora urbana que es va definir, havia fet la cessió per un altre lloc. Un cop
s'ha arribat a aquest punt, les conclusions a què es varen arribar va ser que per un
costat l'Ajuntament faria tots els possibles per arribar a trobar l'encaix de com i de
quina manera podíem nosaltres arribar a un acord amb el privat perquè el nou traçat
passés per allà on plantejaven. I dos, a començar unes negociacions i unes converses
no només amb Cap roig, sinó també que Costes definís una mica millor aquest nou
traçat  i  veiés  que  pot  encaixar  amb  les  normals  característiques  de  disseny  dels
camins de ronda que ells proposen, i per tant, les dues feines són a dues bandes. Una
amb els dos privats, la Caixa i el privat al que hem donat llicències; i dos,  el Servei de
Costes amb la pròpia normalització o actualització del projecte, que doni resposta a les
peticions i demandes que varen ser objecte de les variacions i dels possibles canvis
que es varen proposar i que es va dir que aquí en el plenari s'informarien.
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- senyor Sabrià: Crec que ha sigut llarg però no molt aclaridor. En tot cas, per centrar
una  mica  més,  nosaltres  en  les  converses  en  el  govern  varem  trobat  un  govern
absolutament tancat a fer qualsevol tipus  de canvi, convençut que la raó la tenien
anant per darrera, per tant entenc  que una mica, tant “Salvem el Crit” com Costes
varen veure que l'opció era anar per davant, i això ha obligat a un canvi. No sé si ho
entenc bé o malament, ho explico més curt però em sembla que més concret, i per
tant, d'alguna altra manera, fer una segona pregunta per saber com queda la llicència,
si la llicència ha quedat suspesa o no, per tant, que passa a partir d'aquest moment.

-  senyor  Rangel:  El  govern  va  donar  la  llicència  i  va  fer  tota  la  tramitació  del
planejament derivat d'aquell sector concret, d'acord amb la proposta de camí de ronda
que hi havia dissenyat per Costes, no aquest any, ni en el seu mandat ni en el mandat
anterior, sinó a l'any 2001 o 2003 i amb una modificació de projecte de 2010, per tant,
el govern va fer el que havia de fer. En segon lloc, pel que fa referència a la definició
dels diferents aspectes que jo he explicat, un cop valorat el nou traçat, la possibilitat de
què els dos privats puguin estar d'acord, no ens puguin posar contenciosos i a més a
més Costes ho vegi bé, l'Ajuntament no farà res més que posar-hi totes les facilitats
que pugui per tirar endavant tot això. I pel que fa referència a la llicència, atès que
totes les actuacions no tenen cap afectació en l'àmbit de servitud de la zona marítima
terrestre, més la zona d'afectació, lògicament la llicència es pot seguir tramitant amb
les mateixes condicions que hi havia en el seu moment.
Com que veig que està molt interessat,  em deixi  dir  una altra cosa. Vagi a baix a
urbanisme, on hi ha l'expedient, parli amb l'arquitecte municipal i allà li aclariran fil per
randa, i sinó jo el proper dia portaré l'expedient aquí sobre i li aniré ensenyant sobre el
plànol...

- senyor alcalde: Sí, perquè hem tingut vàries visites dels afectats, fins i tot han vingut
la gent del Grup Excursionista. Crec que el millor és mirar l'expedient a sobre la taula. 

- senyor Sabrià: Només perquè no quedi confús, crec que tant el regidor, en el seu
moment, com l'arquitecte en el seu moment em varen explicar, molt convençuts, un i
l'altre, que això anava per dalt i que tota la vida havia anar per dalt, i per tant, només
aclarir que tancat en banda és una manera de dir-ho. 
Només un aclariment que no s´si seria capaç d'entendre'l mirant l'expedient o no, si
vostè em diu que miri l'expedient ens mirarem l'expedient. Entenem que per aprovar
qualsevol tipus de planejament que tingui efecte en aquest espai, hi ha d'haver un
informe de Costes, i per tant, l'informe de Costes, en el seu moment, recollia el pas per
dalt i hi ha hagut un canvi d'opinió i ara el pas passa a ser per baix?, o ens ho hem de
mirar a l'expedient, que crec que això, concretament no hi serà..

-  senyor  Rangel:  Jo  li  recomano  que  es  miri  l'expedient,  sobretot  perquè  vostè
pressuposa  algunes  coses,  és  a  dir,  Costes  farà  l'informe  quan   alguna  de  les
actuacions estigui a dins de la zona d'afectació, quan està fora de la zona d'afectació,
Costes no ha de fer cap informe.
En referència al Pla de Millora Urbana que vàrem fer la cessió de l'espai que Costes
ens demanava que poséssim a la seva disposició per executar el projecte de camí de
ronda, lògicament al que s'ha arribat és a una situació on ja està inscrit  a nom de
l'Ajuntament i ara el que s'ha de valorar és si ho reculem tot o això queda com una
fórmula una mica atípica en la línia que la mateixa finca tindrà dos passos públics, un
per darrera i un per davant. Quan haguem arribat a aquesta conclusió definitiva també
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li farem arribar.

- senyor alcalde: Entenc que, en qualsevol cas, l'expedient es pot consultar a l'Àrea de
Serveis Tècnics, i si cal donar algun tipus d'explicació addicional, se'ls hi pot donar.

- senyor Sabrià: Ens mirarem l'expedient, crec que ha quedat clar ja en la primera
intervenció que hem fet i que conforme ham anat avançant s'ha anat aclarint prou el
tema. En tot  cas tornarem a veure l'expedient  i  estarem interessats en veure com
acaba aquest tema.
Dues preguntes més. En els darrers temps, des de l'Institut de Promoció econòmica,
després d'uns anys dedicats molt al sector turístic, també al món de l'empresa, s'ha
intentat donar una empenta important al comerç de la Vila de Palafrugell. D'aquesta
empenta ens preocupa la implicació del sector comercial, portem moltes reunions de
l'IPEP on no venen representants del sector comercial, en el seu moment hi havia un
Consell Assessor de Comerç, creiem que tampoc es reuneix i ens agradaria saber una
mica quina opinió se'n té d'aquest fet i com es valora que a dia d'avui, ningú representi
al comerç local, o que en tot cas, el comerç local no estigui implicar en les polítiques
que s'estan fent des del municipi a l'entorn d'aquest sector.

- senyor Gómez: Ara mateix estem en un moment que és de regeneració, per part de
la Junta de l'Associació de Comerciants, i traslladar que ara mateix, com que estem en
un  moment  de  traspàs  i  com  que  no  hi  ha  Junta  que  representi  l'Associació  de
Comerciants  i  que  estigui  implicada  directament,  és  un  fet  que  a  nosaltres  ens
preocupa molt, i ens preocupa perquè entenem que és necessari que un municipi com
Palafrugell tingui una Associació de Comerciants molt potent i que aglutini el sector,
per tant, això ho entenem com una disfunció però també entenem que és una cosa
passatgera i  intentarem fer  un acompanyament,  intentarem crear les sinergies que
siguin necessàries per posar d'acord a diferents comerciants perquè això es torni a
revitalitzar  i  que  l'associació  torni  a  tenir  un  moment  en  el  que  estigui  molt  més
dinàmica.  Entenc que això de les associacions tenen pujades i baixades, solen ser
coses cícliques però ara estan en un moment molt complicat.
Val a dir que ja des de fa un temps, nosaltres vàrem crear el Consell Assessor del
Comerç perquè en aquell moment l'Associació ja no era potser prou representativa pel
que fa al tot el nombre de comerços que hi ha en el municipi i això, han anat passant
moltes  coses  i  ara  s'ha  transformat,  bàsicament,  en  el  tema  dels  caps  de  carrer.
Aquesta és una figura que ens funciona molt bé, cada carre té, per dir-ho d'alguna
manera, algú que exerceix una mica de cap o de portaveu i quan fem reunions ens és
molt útil, perquè a falta d'una associació que aglutini molts associats, ens serveix com
com a eina de comunicació amb la qual podem parlar i rebre informacions i decidir les
coses. Per tant, sí que hi ha implicació del comerç, això ho he de corregir, perquè hi
és, però no a través d'una figura com l'Associació de Comerciants, i per tant, això ens
preocupa perquè no deixa de ser una disfunció i no deixa de ser una cosa que és
l'habitual, i una cosa que Palafrugell, fins un cert punt ha de mirar de corregir, com a
societat. Per tant, estem preocupats en aquest sentit, però sí que estem satisfets pel
tipus d'implicació que tenen a nivell particular, els comerços. Per exemple amb el Flors
i Violes, hi ha carrers que sabem de l'esforç que estan fent, del suport que ens estan
donant; o per exemple amb el Rasca l'unça. En aquest sentit no tenim cap queixa,
però  sí  que  ens  agradaria  que,  entenent  que  la  Junta  Directiva  actual  està  molt
cansada, han passat un procés molt complicat, també varen decidir fer un canvi molt
dinamitzador  i  han tingut  certs  problemes interns i  això ha fet  que hi  hagi  un cert
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cansament,  jo els hi  agraeixo la tasca que han fet fins al  moment,  i  ells amb tota
l'honestedat han dit que ho volien deixar, i nosaltres els hi varem traslladar que no ens
agradava  perquè,  evidentment,  enteníem  que  necessitàvem  tenir  un  interlocutor
directe, i que faríem tos els esforços i tots els possibles, per intentar animar a la gent a
què s'apunti i que surti una nova Junta que es vegi capaç de tirar endavant, novament,
l'Associació.
No sé si he contestat totes les preguntes, però bàsicament les gestions han anat en
aquesta línia, ens hi hem esforçat molt però no hem pogut evitar el fet que han decidit
plegar.

- senyor Sabrià: Un aclariment i una darrera pregunta. Entenem que en tot moment
nosaltres hem parlat de sector perquè creiem que ni el cap del carrer ni el comerciant
individual té la capacitat de pensar el poble com un tot i que l'Administració necessita,
a l'altra banda, representant que també pensin en el  municipi en global,  i  per tant,
animar-los a aquesta acompanyament que vostè deia, perquè ens sembla que si es
pren la  decisió  que el  comerç sigui  una mica la punta de llança de la  política de
promoció del municipi, és bo que sigui compartida i que a l'altra banda hi hagi algú que
el representi de manera global. Crec que la resposta ha sigut molt clara, en tot cas,
animar-los a fer aquest acompanyament i oferir-nos a col·laborar en el que pugui caler.
I acabo amb una darrera pregunta sinó que seria més un aclariment respecte a una
resposta que ens va donar i que té a veure amb la quota de l'Associació de Municipis
per la Independència. Ens varen passar una resposta que pràcticament era d'una gran
complexitat, que va fer que no poguéssim tornar a preguntar en el mateix Ple sinó que
ens la vàrem haver  d'emportar  i  mirar-nos-la  una mica,  ara és difícil  de  reproduir,
entenem que  ens  els  seus  quatre  paràgrafs,  en  un  ens  diu  que  no  hi  ha  partida
habilitada, d'altra banda, que malgrat aquí s'hagi tramès com a factura, entenem que
hauria de ser del capítol IV de transferències corrents, i per tant, com que en el tercer
paràgraf ens diu que com que és capítol IV de transferències corrents això fa que no
siguin aplicables els terminis de pagament a la Llei de morositat, i en el quart paràgraf
ens diu que en relació a les conseqüències jurídiques o possibles responsabilitats que
es podrien derivar  per l'alcalde, el  pagament d'aquestes quotes, a criteri  del  tècnic
sotasignant, aquests aspectes haurien de ser valorats en un informe jurídic especific.
Doncs en tot cas, ara que ja ens ho hem pogut llegir bé, agrair moltíssim la resposta i
preguntar si pagaran.

- senyor alcalde: En l'últim punt ja diu que juntament amb aquest informe vàrem fer un
Decret d'Alcaldia, per demanar un informe jurídic als serveis jurídics de la Diputació,
perquè ens diguin, com queda l'Alcalde si realment paga. Nosaltres el que farem, quan
arribi  l'informe  jurídic,  si  ens  diu  que  no  hi  ha  cap  problema,  automàticament
habilitarem la partida i pagarem la factura de l'aportació, cap problema.

- senyor Sabrià: Bé, doncs, agrair-li, i dir-li, que ja ho hem fet alguna altra vegada, hi
ha més de 300 alcalde que, per decisions de Ple, i per tant, acceptant la majoria del
seu  Ple,  han  fet  front  a  aquests  pagaments,  i  per  tant,  crec  que  podem  esperar
l'informe  jurídic,  podem  fer  temps,  podem  fer  el  que  calgui,  però  crec  que
democràticament aquest Ple va prendre una decisió i el que tocaria ara és accelerar
tant com sigui possible aquest informe i fer front al pagament, que és el que realment,
la democràcia a Palafrugell va decidir.

-  senyor  alcalde:  Penso que  també l'alcalde  pot  demanar  els  informes  que cregui
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oportuns, i per tant, com que el que ha de fer el pagament és l'alcalde, és qui ha de
signar la despesa, entenc que vull  tenir  l'informe, i  si  aquest diu que no hi ha cap
problema, automàticament portarem al Ple l'habilitació de la partida, perquè no hi és, i
farem el  pagament  de  la  de  l'any  passat  i  la  d'aquest  any  que  deu  estar  a  punt
d'arribar, farem les dues alhora.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent tres quarts de
deu del vespre. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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